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GEMEENTE VAN WATERMAAL-BOSVOORDE

GEMEENTERAAD VAN 24 NOVEMBER 2020 

REGISTER

 
Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Philippe Desprez, David Leisterh, Sandra Ferretti, Gabriel Persoons, Martin Casier, Alexandre Dermine,
Aurélie SAPA FURAHA, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Rachida Moukhlisse, Félix Boudru,
Florence Lepoivre, Christine Roisin, Laurent Van Steensel, Victor Wiard, Miguel Schelck, Joëlle Mbeka,
Blanche de Pierpont, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Jan Verbeke, Jos Bertrand, Gemeenteraadsleden.

Opening van de zitting om 20:00

OPENBARE ZITTING
 

Secretariaat
 

Mededelingen

De Voorzitster kondigt aan dat er 4 dossiers in urgentie zijn en vraagt aan de vergadering ze te willen
behandelen voor de interpellaties.
Spoedbehandeling eenparig aangevaard.

De Raad neemt kennis.

 

 

Goedkeuring van het Register van de Gemeenteraadszitting van 20 oktober 2020.

De Raad keurt de notulen van de gemeenteraadszitting van 20/10/2020 goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Overheidsopdrachten (van 05/10/2020 tot en met 02/11/2020 ) - Mededeling aan de Gemeenteraad
van de besluiten genomen door het College krachtens artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe
Gemeentewet.
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De Gemeenteraad,
Gelet op de Wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in de
klassieke sektoren en latere wijzigingen ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten en latere wijzigingen, inzonderheid het Koninklijk Besluit van 22 juni 2017 ;
Gelet op artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, zoals gewijzigd bij de
ordonnanties van 17 juli 2003, 9 maart 2006, 11 juli 2013, 27 juli 2017 en 17 juli 2020;
Op voorstel van het Schepencollege ;
BESLIST
De volgende beraadslagingen van het College, betreffende overheidsopdrachten, genomen bij toepassing
van artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet voor kennisneming aan te nemen, zoals
hieronder opgesteld :
 
College van 05/10/2020
 

DIENST ONDERWERP

Huisvesting
/
Grondbedrijf

Gemeentelijk Godshuis & Major Brück - Gevelisolatie - Goedkeuring gunning en
lastvoorwaarden - Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe gemeentewet -
Economische code  : 242-01 - Bedrag : 20.000,00 euros B.T.W. inbegrepen -
Gunningsbedrag : 18.166,81 euros B.T.W. inbegrepen - Bedrag vast te leggen :
19.983,49 euros - Budget: 2020.

Openbare
Werken

Hooghuis - Stallen - Vervanging en aanpassing van de brandalarm (perceel 1) -
Technische centrum : vervanging van de inbraakalarm en in optie van de
camerasysteem (perceel 2) - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze -
Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe gemeentewet - Artikel : 137/724-60 -
Bedrag : 45.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2020.

Openbare
Werken

Wegen/Openbare netheid - Aankoop gereedschap (afsluitingen NADAR en
staanders) – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd bedrag : 9.600,00 euros euros
B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 8.775,16 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 8.775,16 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2020.

Openbare
Werken

3-5 Wiener - vervanging van de ketel – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van
artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 137/724-60 – Geraamd bedrag :
3.207,49 euros euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 3.207,49 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 3.207,49 euros B.T.W. inbegrepen – Budget :
2020.

Openbare
Werken

Stadium der 3 Linden - conciergebewoning - vervangin van de ketel –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 764/724-60 – Geraamd bedrag : 3.500,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 3.207,49 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
3.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2020.

 
College van 12/10/2020
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DIENST ONDERWERP

Informatica Aankoop van informatika materieel (2 iPads) voor de gemeente basisscholen –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 7221/742-53 – Geraamd bedrag : 930,00€ euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 930,00€ euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
930,00€ euros B.T.W. inbegrepen – Budget : subsidie van de CSEM 2020.

Vroege
kinderjaren

Aankoop van elektrische babyflessterilisator voor Les Roitelets – Overheidsopdracht
van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht
– Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 84402/744-98 –
Geraamd bedrag : 75,00 euro B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 70,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 70,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2020.

Openbare
Werken

Kinderkribbe Gilson - Vernieuwing van de verwarminsginstallatie - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe
gemeentewet - Artikel : 84401/724-60 - Bedrag : 75.000,00 euros B.T.W. inbegrepen
- Budget: 2020.

Openbare
Werken

School "La Futaie" - Vermindering van elektriciteitmeters – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7221/724-60 –
Geraamd bedrag : 800,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 526,82 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 579,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2020.

Openbare
Werken

Stock opdracht - Aankoop van electriciteitmaterialen (1 jaar hernieuwbaar twee keer)
- Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §4 van
de Nieuwe gemeentewet - Artikel : FFF/125-02 – Jaarlijkse bedrag : 35.000,00 euros
met BTW  - Economische code : 607-21 – Jaarlijkse bedrag : 5.000,00 euros met
BTW  - Totale bedrag voor 3 jaar : 120.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget:
2020.

Cultuur Aankoop van twee versterkte luidsprekers voor de salons van het Hooghuis–
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 762/744-98 – Geraamd bedrag : 1.650,00€ B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 1.643,00€ B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.650,00€
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2020.

 
College van 19/10/2020
 

DIENST ONDERWERP

Openbare
Werken

Aankoop van verfprodukten (1jaar hernieuwbaar een keer) - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §4, al.1 van de Nieuwe
gemeentewet - Artikelen : FFF/124-02 en 125-02 - Bedrag : 50.000,00 euros met BTW
(25.000,00 euros jaarlijkse bedrag) – Economische code : 614-01 – Bedrag 50.000,00
euros met BTW (25.000,00 euros jaarlijkse bedrag) – Totale bedrag : 100.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen - Budget: 2021-2022.
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Openbare
Werken

Kinderkribbe “Roitelets” – lift – vervanging van de moederbord – Overheidsopdracht
van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 84402/724-60 – Geraamd
bedrag : 1.100,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 1.076,90 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.080,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget :
2020.

Openbare
Werken

Stock opdracht - Wegmarkering - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze -
Toepassing van artikel 234 §4 van de Nieuwe gemeentewet - Artikel : 421/124-06 -
Bedrag : 120.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budgets : 2020

 
 
College van 26/10/2020
 

DIENST ONDERWERP

Informatica Aankoop van WebCams en headset microfoon voor verschillende diensten –
Videovergadering vanaf PC – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 en 249 van de NGW – Artikel : 140/742-53 –
Geraamd bedrag : 4.000,00 € B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag :
4.000,00 € B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 4.000,00 € B.T.W.
inbegrepen – Begroting : 2020.

Overheidsopdrachten Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : bureaus, ladeblokken en kasten – Goedkeuring
plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten van
beperkte waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3
van de NGW – Artikelen : FFF/741-51 – Geraamd bedrag : 4.800,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2020.

Overheidsopdrachten Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : lampen en ventilatoren – Goedkeuring plaatsingsprocedure :
samenvattende lijst van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een
aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikelen
: FFF/744-98 – Geraamd bedrag : 2.450,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Begroting : 2020.

Overheidsopdrachten Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : bureaustoelen en bezoekersstoelen – Goedkeuring
plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten van
beperkte waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3
van de NGW – Artikelen : FFF/741-51 – Geraamd bedrag : 3.500,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2020.

Openbare Werken Aankoop van 4 bladblazers voor scholen – Overheidsopdracht van beperkte
waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7221/744-98
– Geraamd bedrag : 1.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag :
916,35 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 920,00 euros
B.T.W. inbegrepen (20/6371) – Budget : 2020.
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Openbare Werken Aankoop van straatvuilnisbakken - Goedkeuring lastvoorwaarden,
gunningswijze en uit te nodigen firma's - Toepassing van artikel 234 §3 van
de Nieuwe gemeentewet - Artikel : 875/744-98 - Bedrag : 60.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen - Budget: 2020.

Openbare Werken Scholen “Colibri Aigrettes” - renovatievan sanitaires - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de
Nieuwe gemeentewet - Artikel : 7210/724-60 - Bedrag : 90.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen - Budget: 2020.

Bibliotheek Aankoop van laptops voor de “Espace public numérique” van de Openbare
bibliotheken – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 76711/742-53 – Geraamd bedrag :
3.500,00€ B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 3.432,00€ B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 3.450,00€ B.T.W. inbegrepen –
Begroting : 2020.

 
 
College van 02/11/2020
 

DIENST ONDERWERP

Openbare
Werken

Bosrijk erfgoed van Watermaal-Bosvoorde : inventarisatie, computerprogramma en
aanbevelingen - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van
artikel 234 §3 van de Nieuwe gemeentewet - Artikel : 766/747-60 - Bedrag :
40.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2020.

Openbare
Werken

Visserijstraat - stabiliteitstudie (gezamenlijke opdracht met het gemeentebestuur
Auderghem) – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel : 421/731-60 – Geraamd bedrag : 15.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 14.526,05 euros B.T.W. inbegrepen –
Bedrag vast te leggen : 7.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2020.

Huisvesting
/
Grondbedrijf

Wiener 64 - Noodvervanging van een ketel – Overheidsopdracht van beperkte
waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 243-01 – Geraamd
bedrag : 8.470,00 euros euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 8.016,25
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 8.817,88euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2020.

 
 

De Raad neemt kennis.

CE 12.10
Alexandre Dermine demande à qui sont destinés les iPad achetés ?
Odile Bury répond que c’est pour compléter le matériel dans les écoles.
CE 26.10
Sandra Ferretti remarque l’achat de 4 souffleuses.  Elle demande l’état des lieux du stock de ces appareils. 
Elle constate aussi une nuisance certaine par rapport au bruit engendré par l’utilisation de ce type
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d’appareil et souhaite savoir s’il y a des horaires pour l’utilisation de ceux-ci.
Benoît Thielemans répond qu’il s’agit de matériel pour les écoles et que le choix s’est porté sur des
souffleuses électriques, moins bruyantes et polluantes que celles à essence.
Alexandre Dermine relève un montant pour des rénovations sanitaires, budget dégagé suite à la vente d’un
bien.  Il souhaite savoir quel est le volume encore à faire et suivant quel planning.
Benoît Thielemans dit qu’il s’agit de rénovations planifiées sur plusieurs années et qu’il y a encore des
projets programmés pour les années à venir.
Florence Lepoivre souhaite savoir si tout est mis en place dans les écoles au niveau sanitaire et hygiène
durant cette crise de la Covid.
Hang Nguyen répond que pour l’instant on est en code rouge dans les écoles et qu’en collaboration avec le
service SIPP, toutes les normes d’hygiène ont été et sont respectées.
CE 02.11
Sandra Ferretti demande des précisions sur le marché du patrimoine arboré.
Cathy Clerbaux répond qu’il s’agit d’un logiciel informatique installé sur des tablettes pour les agents des
espaces verts qui permet de faire un inventaire des arbres en voiries communales pour identifier le type
d’arbres et l’état sanitaire de ceux-ci.
SC 12.10
Alexandre Dermine vraagt voor wie de aangekochte iPad ’s zijn bestemd?
Odile Bury antwoordt dat het is om het materiaal in de scholen aan te vullen.
SC 26.10
Sandra Ferretti merkt de aankoop van 4 blazers op.  Zij vraagt de voorraadinventaris van deze apparaten. 
Zij stelt eveneens een zekere hinder vast ten opzichte van het gemaakte geluid dat door het gebruik van dit
soort apparaat wordt veroorzaakt en wil weten of er uurroosters voor het gebruik hiervan zijn.
Benoît Thielemans antwoordt dat het om materiaal voor de scholen gaat en dat de keus is gevallen op
elektrische blazers, minder luidruchtig en meer verontreinigend dan deze met benzine.
Alexandre Dermine stelt een bedrag voor sanitaire renovaties vast, budget komend uit de verkoop van een
goed en losgemaakt.  Hij wil weten welk volume dat nog moet gedaan worden, volgens welke planning.
Benoît Thielemans zegt dat het om geplande renovaties op verschillende jaren gaat en dat er nog projecten
zijn die voor de komende jaren worden geprogrammeerd.
Florence Lepoivre wil weten of alles in de scholen op sanitair en hygiëne niveau tijdens deze Covid crisis
is opgesteld.
Hang Nguyen antwoordt dat momenteel men in code rood is in de scholen en dat in samenwerking met de
IDPB-dienst, alle hygiëne normen zijn geëerbiedigd en geëerbiedigd geweest zijn.
SC 02.11
Sandra Ferretti vraagt bijzonderheden over de markt van het gehesen erfdeel.
Cathy Clerbaux antwoordt dat het om een informaticasoftware geplaatst op tablets voor de agenten van de
groene ruimtes gaat die het mogelijk maken om een inventaris van de bomen op gemeente wegennetten te
doen om het soort bomen en de gezondheidsstaat hiervan te identificeren.

 

 

 

Personeel
 

Lokaal personeel ; eenmalige premie (2020)

De Gemeenteraad,
Gelet op de artikelen 100, 117 en 145 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de beraadslaging van 01.04.1996 die de bezoldigingsregeling van het administratief, technisch en
arbeiderspersoneel bepaalt en diens daaropvolgende wijzigende beraadslagingen;
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Gelet op de omzendbrief van 30 oktober2020 van de Minister van Plaatselijke Besturen;
Overwegende dat de representatieve vakbondsorganisaties al meerdere maanden vragen om een
herwaardering van de lonen in de plaatselijke besturen van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest;
Overwegende het rechtmatig karakter van dit verzoek van de plaatselijke besturen;
Overwegende de vaststelling door de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, voor de jaren 2020
tot en met 2024, van een groeicurve van bijkomende middelen te besteden aan de gemeenten voor de
genoemde herwaardering van de lonen van hun personeel;
Overwegende dat dat deze middelen voor het jaar 2020 15 miljoen euro bedragen en nog in 2020 aan de
gemeenten moeten worden vereffend;
Overwegende dat, aangezien het einde van het jaar nadert, deze middelen niet meer kunnen worden
omgezet in een weddeschaalverhoging zodanig dat het Onderhandelingscomité C (comité van de diensten
plaatselijke besturen) op haar vergadering van 30 oktober 2020, een sectoraal akkoord 2020/1 heeft
afgerond met betrekking tot de toekenning in 2020 van een bedrag van € 500 bruto per personeelslid dat
voltijds werkt tijdens een bepaalde referentieperiode;
Overwegende dat dit ontwerp van beraadslaging ter onderhandeling werd voorgelegd aan de
representatieve vakbondsorganisaties op plaatselijk niveau en waarop het protocol gesloten op 16.11.2020
betrekking heeft;
Gelet op de dringende noodzakelijkheid;
BESLIST:
Artikel 1: Aan elk voltijds personeelslid tijdens de volledige referentieperiode, wordt een eenmalige
premie van een bruto bedrag van € 500 (reeds geïndexeerd bedrag maar exclusief werkgeversbijdragen)
toegekend.
Onder referentieperiode dient te worden verstaan de periode van 1 januari 2020 tot en met 30 september
2020.
Art.2: Onder personeelslid dient te worden verstaan:

personeel dat vast benoemd is, evenals personeel dat stage loopt voorafgaand aan een vaste
benoeming;

personeel aangeworven met een arbeidsovereenkomst, met inbegrip van de gesubsidieerde
contractuelen (geco) en de "artikelen 60" van het OCMW.

Art.3: Komen echter niet in aanmerking voor de toekenning van de eenmalige premie, de personeelsleden:

die leerkracht zijn en van wie het loon, rechtstreeks of onrechtstreeks, wordt betaald door de
Franse of de Vlaamse Gemeenschap;

van wie de arbeidsverhouding is geëindigd op 30 oktober 2020, datum van ondertekening van het
protocol binnen het onderhandelingscomité C, behalve de gepensioneerde personeelsleden;

aangeworven vanaf 1 oktober 2020.

Art. 4: Voor het personeel dat niet voltijds werkt gedurende de referentieperiode wordt het brutobedrag
van de premie berekend volgens de modaliteiten van de proratisering van de eindejaarstoelage (sociale
programmatie).
Art. 5: De premie wordt in de loop van de maand december 2020 of, bij gebreke daarvan, in de loop van
de maand januari 2021 uitbetaald aan het personeelslid.
Art.6: De inwerkingtreding van dit reglement wordt afhankelijk gemaakt van de goedkeuring van de
aanpassing van de gewestelijke uitgavenbegroting voor het jaar 2020, waarin de vijftien miljoen die voor
deze maatregel is voorzien, wordt opgenomen.
Art. 7: Afschrift van deze beraadslaging zal dringend worden overgemaakt aan de Heer de Minister van de
Plaatselijke Besturen van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en aan de dienst "Personeelsbeleid".

• 

• 

• 

• 

• 
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Olivier Deleuze explique qu’il s’agit de la mise en œuvre d’une décision régionale qui vise à valoriser les
traitements des agents des administrations locales.  Il s’agit des agents communaux mais aussi des agents
du CPAS et de certaines institutions.  Le paiement de cette prime se fera en décembre ou en janvier, en
fonction de l’analyse fiscale en cours chez Brulocalis.
Florence Lepoivre demande si cette prime est la même pour tous les niveaux barémiques et si cela entre en
compte pour les droits sociaux.
Olivier Deleuze répond que la prime sera accordée à tous de la même manière et pense qu’il s’agit d’une
augmentation de revenus avec tous les droits qu’elle peut engendrer.
Olivier Deleuze legt uit dat het om de toepassing van een regionale beslissing gaat die ten doel heeft de
lonen van de agenten van de lokale besturen te valoriseren.  Het gaat over gemeenteagenten, maar ook over
de agenten van het OCMW en bepaalde instellingen.  De betaling van deze premie zal in december of in
januari gebeuren, in functie van de lopende fiscale analyse bij Brulocalis.
Florence Lepoivre vraagt of deze premie dezelfde voor alle baréma schalen is en of ze voor de sociale
rechten in aanmerking komt.
Olivier Deleuze antwoordt dat de premie aan iedereen op dezelfde wijze zal toegekend worden en gelooft
dat het om een stijging van inkomsten gaat met alle rechten die zij kan veroorzaken.

 

 

 

Huisvesting / Grondbedrijf
 

Project erfpacht huurovereenkomst Gemeente Watermaal-Bosvoorde - Maison Médicale de
Watermael-Boitsfort – Auderghem

De Raad,
 
Gelet op de beslissing van de Gemeenteraad van 17/01/2017 om de overeenkomst tussen de Gemeente
Watermaal-Bosvoorde en La Maison Médicale goed te keuren;
Overwegend de voorwaarde van de subsidiërende overheid om een erfpacht overeenkomst tussen de
Gemeente en La Maison Médicale te laten ondertekenen;
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 17 oktober 2017 over de principeovereenkomst wat de
handtekening betreft
van een erfpacht overeenkomst;
Overwegende dat het beroep doen op een notaris verplicht is voor de uitwerking van een erfpacht
overeenkomst;
Gelet op de beslissing van het Schepen College van 24/08/2020 om de studie van notaris D’HENNEZEL
Nathalie, gelegen Herdersstaflaan 42 Bus 11 te 1170 Brussel aan te duiden voor de uitwerking van de
erfpacht overeenkomst van La Maison Médicale.
Gelet op het project van erfpacht overeenkomst van La Maison Médicale de Watermael-Boitsfort –
Auderghem ;
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;
Op voorstel van het Schepen College;
BESLUIT
om het project van erfpacht huurovereenkomst Gemeente Watermaal-Bosvoorde - Maison Médicale de
Watermael-Boitsfort – Auderghem goed te keuren.
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Benoît Thielemans explique que ce bail concerne la Maison médicale qui est installée depuis début octobre
dans les locaux du bâtiment Archiducs sud.  Le Conseil avait voté en septembre une convention
d’occupation à titre provisoire.  La Maison médicale est subsidiée par la COCOF ; celle-ci demande que la
commune lie l’occupation par un bail emphytéotique afin de pérenniser les subsides pour la Maison
médicale.
Alexandre Dermine aurait souhaité avoir la preuve de la prise d’assurance mais cela ne se trouve pas dans
le dossier.
Benoît Thielemans legt uit dat deze huurovereenkomst het geneeskundig Huis betreft dat sinds begin
oktober in de lokalen van het gebouw Aartshertogen Zuid is gevestigd.  De Raad had in september een
tijdelijke overeenkomst van bezetting aangenomen.  Het geneeskundig Huis wordt door COCOF
gesubsidieerd; deze vraagt dat de gemeente de bezetting door een erfpacht huurovereenkomst afsluit
teneinde de subsidies voor het geneeskundig Huis te stabiliseren.
Alexandre Dermine had graag het bewijs van de verzekering name willen hebben maar dat bevindt zich
niet in het dossier.

 

 

 

Openbare Werken
 

Investeringsplan (jaren 2019-2020-2021) - Wijziging

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de ordonnantie dd 16.07.1998 en haar uitvoeringsbesluiten betreffende de toekenning van
toelagen met het oog op de verwezenlijking van werken en van investeringen van openbaar nut;
Gelet op het Besluit van de Regering van het B.H.G. dd 16 juli 1998, houdende vaststelling van de
voorstellingswijze van het driejaarlijkse investeringsplan;
Gelet op het driejaarlijkse investeringsplan (2019-2021) dat op 15 september 2020 door de Gemeenteraad
goedgekeurd is;
Overwegende dat het Gewest dit plan niet kan goedkeuren omdat het daarin opgenomen dossier betrekking
heeft op een school die niet in aanmerking komt voor deze subsidie;
Overwegende dat het derhalve noodzakelijk is het driejaarlijkse investeringsplan te wijzigen;
Op voorstel van het Schepencollege;
 
BESLIST
 
Het hierbijgevoegd gewiijzigde driejaarlijkse investeringsplan (2019-2020-2021) goed te keuren.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Benoît Thielemans explique que ce plan triennal est modifié et représenté au Conseil, la Région n’ayant
pas approuvé le plan précédent car le dossier y repris concerne une école non éligible dans le cadre de ce
subside.  Il est représenté avec d’autres projets afin d’obtenir des subsides.
Benoît Thielemans legt uit dat dit driejarenplan wordt gewijzigd en vertegenwoordigd in de Raad, de
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Regio had het vorige plan niet goedgekeurd daar het dossier er een was van een niet- in aanmerking
komende school in verband met deze subsidie.  Het wordt met andere projecten vertegenwoordigd teneinde
subsidies te verkrijgen.

 

 

Vernieuwing van synthetisch terreinen van Vosterijplateau - Rugby (perceel 1) en sportwarande van
de 3 linden - voetbalterrein n°3 (perceel 2) – Wijziging van het lastenboek – ter informatie.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 36;
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Gelet op het besluit van de Gemeenteraad van 15 september 2020 betreffende de goedkeuring van de
lastvoorwaarden, de raming en de plaatsingsprocedure van deze opdracht, met name de openbare
procedure;
Gelet op de akt van de voogdij van 22 oktober 2020 in bijlage, waarin wordt gevraagd de gemeenteraad
van enkele wijzigingen te informeren;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Vernieuwing van synthetisch terreinen van Vosterijplateau
- Rugby (perceel 1) en  sportwarande van de 3 linden - voetbalterrein n°3 (perceel 2)” een gewijzigd
bestek (overeenkomstig de aanvraag van de voogdij, aangevuld met enkele andere verbeteringen) met nr.
2020-1234 werd opgesteld door de Dienst Gemeentelijke Gebouwen;
Op voorstel van het Schepencollege;
 
NEEMT KENNIS
 
van de wijzigingen in het gewijzigde lastenboek nr. 2020-1234.
 

De Raad neemt kennis.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

 

 

Financiën
 

Begrotingswijziging nr 3 gewone voor het dienstjaar 2020

De Gemeenteraad,
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Gelet op artikelen 117, 240 en 241 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de omzendbrief van 3 november 2020 van de Minister van Plaatselijke Besturen;
Gezien de gemeentebegroting van het begrotingsjaar 2020 goedgekeurd werd door de gemeenteraad tijdens
zijn zitting van 17 december 2019 en uitvoerbaar werd op 16 januari 2020 door het verstrijken van de
termijn;
Gezien begrotingswijziging nr. 1 voor het begrotingsjaar 2020, goedgekeurd werd door de
gemeenteraad tijdens zijn zitting van 16 juni 2020 ;
Gezien begrotingswijziging nr. 2 voor het begrotingsjaar 2020, goedgekeurd werd door de
gemeenteraad tijdens zijn zitting van 15 september 2020 ;
Gelet op het ontwerp van begrotingswijziging nr 3 gewone en buitengewone van dienstjaar 2020;
Overwegende dat zekere begrotingsposten van de gewone begroting voor dienstjaar 2020 dienen
gewijzigd;
 
BESLIST :

de begrotingswijziging nr 3 betreffende de gewone begroting van dienstjaar 2020 goed te keuren
zoals zij in bijlage gevoegd is.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Jean-François de Le Hoye explique que la modification budgétaire porte uniquement sur la prime unique
octroyée par la Région, il s’agit donc d’une modification budgétaire technique.
Jean-François de Le Hoye legt uit dat de budgettaire wijziging alleen op de eenmalige premie toegestaan
door de Regio betrekking heeft, het gaat dus om een technische budgettaire wijziging.

 

 

 

Erediensten
 

Protestantse kerk - The International Protestant Church of Brussels – Begroting van het dienstjaar
2021.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gezien de begroting van 2021 voor de Protestantse kerk “The International Protestant Church of Brussels”;
 
Overwegende dat deze begroting in evenwicht afgesloten wordt door een financiële tussenkomst bij de
gewone ontvangsten van 52.608,25 € die dient ten laste genomen te worden door de gemeente in
verhouding tot het aantal gelovigen die tot de parochiale gebiedsomschrijving behoren, namelijk:
- Watermaal-Bosvoorde: 240 (9.536,24 €)
- Oudergem: 308 (aandeel: 12.238,17 €)
- Ukkel: 776 (aandeel: 30.833,84 €)
 
Het aandeel van Watermaal-Bosvoorde wordt als volgt vastgesteld:
52.608,25 € x 240   =  9.536,24 €
        1324

• 
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Overwegende dat het aandeel van de gemeente van Watermaal-Bosvoorde op de begroting 2021 van de
protestantse kerk “The International Protestant Church of Brussels” van 9.536,24 € in de begroting
opgenomen moet worden onder artikel 790/435-01;
 
Overwegende dat de gemeente van Watermaal-Bosvoorde vaststelt dat het veronderstelde resultaat onjuist
is;
 
Overwegende dat het bedrag van de financiële bijdrage van de gemeenten dreigt om gewijzigd te worden,
bindt de gemeente van Watermaal-Bosvoorde zich ertoe om zijn aandeel te betalen vanaf ontvangst van het
ministeriëel besluit betreffende bovengenoemde begroting 2021;
 
BESLUIT:
Rekening houdend met de hierboven vermelde opmerkingen, een ongunstig advies te verlenen aan de
goedkeuring van de begroting 2021 van de Protestantse Kerk « The International Protestant Church of
Brussels ».
 
De gemeente zich van Watermaal-Bosvoorde ertoe om zijn aandeel te betalen vanaf ontvangst van het
ministerieel besluit betreffende bovengenoemde begroting 2021.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid  overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 16 positieve stemmen, 10 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Martin Casier,
Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Blanche de Pierpont.

 

 

Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand - Begroting van 2021.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de begroting van het dienstjaar 2021 vastgesteld door de raad van beheer van O.L.V. van
Altijddurende Bijstand in zitting van 11 september 2020 die als volgt kan samengevat worden:
 
Gewone ontvangsten 22.101,91 €  
Buitengewone ontvangsten 12.500,00 €  
Totaal Ontvangsten  34.601,91 €
Vastgestelde uitgaven 13.450,00 €  
Gewone uitgaven 20.850,00 €  
Buitengewone uitgaven 301,91 €  
Totaal uitgagen  34.601,91 €
Overschot                        /
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Overwegende dat deze begroting in evenwicht afgesloten wordt door een financiële tussenkomst bij de
gewone ontvangsten van 9.101,91 € dat dient ten laste genomen te worden door de gemeente in verhouding
met de bevolking die er gehuisvest is, te weten:
 
- Watermaal-Bosvoorde: 4.000 (aandeel: 6.067,94 €)
- Oudergem: 2.000 (aandeel: 3.033,97 €)
 
Het aandeel van Watermaal-Bosvoorde wordt als volgt vastgesteld:
9.101,91 € x 4.000   =  6.067,94 €
        6.000
 
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begroting 2021 van de raad van beheer van
O.L.V. van Altijddurende Bijstand.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 11 positieve stemmen, 4 negatieve stemmen, 11 onthoudingen.
Nee : Sandra Ferretti, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Miguel Schelck.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Philippe Desprez,
Martin Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Blanche de
Pierpont.

 

 

Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand - Begrotingswijzigingen n°1 2020.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de beraadslaging van 11 september 2020 waarbij de raad van beheer van O.L.V. van
Altijddurende Bijstand de toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2020 te wijzigen;
Overwegende dat de raad van beheer van O.L.V. van Altijddurende Bijstand een lening van 65.000,00 euro
heeft gekregen in 2020 dat werd aangevraagd in 2019 en die werd verzorgd door de gemeente Watermaal-
bosvoorde.
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit;
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring door de hogere overheid van de begrotingswijzigingen,
die als volgt kan samengevat worden:
 
 Begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 34.887,33 € 99.887,33 €
Uitgaven 34.887,33 € 99.887,33 €
Overschot - -
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Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 11 positieve stemmen, 4 negatieve stemmen, 11 onthoudingen.
Nee : Sandra Ferretti, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Miguel Schelck.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Philippe Desprez,
Martin Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Blanche de
Pierpont.

 

 

St-Hubertuskerk – Begrotingswijziging n°1 van 2020.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gelet op de beraadslaging van 29 september 2020 waarbij de raad van beheer van de St-Hubertuskerk de
toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2020 te wijzigen, die als volgt kan samengevat worden:
 
 Eerste begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 41 734,29 € 51 734,29 €
Uitgaven 41 734,29 € 51 734,29 €
Overschot -       -
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit, zonder geldelijke tussenkomst van
de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begrotingswijziging van 2020 van de raad van
beheer van de St-Hubertuskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 11 positieve stemmen, 4 negatieve stemmen, 11 onthoudingen.
Nee : Sandra Ferretti, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Miguel Schelck.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Philippe Desprez,
Martin Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Blanche de
Pierpont.
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St-Clemenskerk – Begrotingswijziging n° 2 van 2020.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gelet op de beraadslaging van 1 october 2020 waarbij de raad van beheer van de St-Clemenskerk de
toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2020 te wijzigen, die als volgt kan samengevat worden:
 
 Eerste begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 134 320,00 € 142 920,00 €
Uitgaven 134 320,00 € 142 920,00 €
Overschot - -
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit, zonder geldelijke tussenkomst van
de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begrotingswijziging van 2020 van de raad van
beheer van de St-Clemenskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 11 positieve stemmen, 4 negatieve stemmen, 11 onthoudingen.
Nee : Sandra Ferretti, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Miguel Schelck.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Philippe Desprez,
Martin Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Blanche de
Pierpont.

 

 

Heilig Kruiskerk - Begroting van 2021.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de begroting van het dienstjaar 2021, vastgesteld door de raad van beheer van de Heilig Kruiskerk
in zitting van 12 oktober 2020; die als volgt kan samengevat worden:
Gewone ontvangsten 24.313,25 €  
Buitengewone ontvangsten 1.206,27 €  
Totaal Ontvangsten  25.519,52 €
Vastgestelde uitgaven 8.495,75 €  
Gewone uitgaven 6.427,62 €  
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Buitengewone uitgaven 10.596,15 €  
Totaal uitgaven  25.519,52 €
Overschot             0,00 €
 
Overwegende dat deze begroting in evenwicht afgesloten wordt door een financiële tussenkomst bij de
gewone ontvangsten van 15.882,05 € dat dit ten laste genomen te worden door de gemeente in verhouding
met de bevolking die er gehuisvest is, te weten ;
 
Tussenkomst bij de gewone ontvangsten :
- Watermaal-Bosvoorde : 3 022 (11.335,75 €)
- Elsene : 151 (aandeel : 566,41 €)
- Stad Brussel : 1 061 (aandeel : 3.979,89 €)
 
Het aandeel van Watermaal-Bosvoorde wordt als volgt vastgesteld :
15.882,05 € x 3 022   =  11.335,75 €
        4 234                            
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begroting 2021 van de raad van beheer van de
Heilig Kruiskerk.
De gemeente van Watermaal-Bosvoorde verbindt zich ertoe om haar aandeel van 11.335,75 € te betalen.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 11 positieve stemmen, 4 negatieve stemmen, 11 onthoudingen.
Nee : Sandra Ferretti, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Miguel Schelck.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Marie-Noëlle Stassart, Philippe Desprez,
Martin Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Blanche de
Pierpont.

 

 

 

Openbare Werken
 

Stock opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden en beplantingen) en kleine herstellingen wegennet
(asfalt) – Goedkeuring van de gewijzigde lastvoorwaarden van de opdracht - Artikel : 421/731-60 -
Bedrag : 998.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2020.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
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Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 36;
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Stock opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden en
beplantingen) en kleine herstellingen wegennet (asfalt)” een bestek met nr. 2018-909 werd opgesteld door
de Dienst Gemeentelijke Gebouwen;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 824.793,38 euros HTVA ou
998.000,00 euros, 21% TVAC;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure;
Gelet op de aankondiging van opdracht 2018-528236 op 28 september 2018 gepubliceerd op nationaal
niveau;
Overwegende dat wordt beslist door het college van 21 december 2018 de  gunning van de opdracht
“Stock opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden en beplantingen) en kleine herstellingen wegennet (asfalt)”
aan de economisch meest voordelige regelmatige bieder (op basis van de prijs), zijnde VIABUILD NV,
geregistreerd bij de Kruispuntbank van Ondernemingen onder nummer 400710265, Schalienhoevedreef 20
F te 2800 Mechelen, tegen het nagerekende en verbeterde offertebedrag van 824.793,38 euros excl BTW
of 998.000,00 euros, 21% BTW inbegrepen.
Gelet op het geschorste Besluit van 6 mei 2019 van de voogdij van de Gewestelijke  Overheidsdienst
Brussel die van mening is dat de reductie van de hoeveelheden van de opmetingsposten  en dat de
ontvankelijkheid van de referenties niet voldoende gemotiveerde zijn in rechte;
Gelet op de intrekking van de gunningsbeslissing van 21 december 2018;
Overwegende dat de beslissing van het college van 30 december 2019 betreffende de  gunning van de
opdracht “Stock opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden en beplantingen) en kleine herstellingen wegennet
(asfalt)” aan VIABUILD NV, geregistreerd bij de Kruispuntbank van Ondernemingen onder nummer
400710265, Schalienhoevedreef 20 F te 2800 Mechelen, tegen het nagerekende en verbeterde
offertebedrag van 824.793,38 euros excl BTW of 998.000,00 euros, 21% BTW inbegrepen op basis van de
gewijzigde en aanvaarde (door VIABUILD N.V.) hoeveelheden.
Gelet op het geschorste Besluit van 21 februari 2020 van de voogdij van de Gewestelijke  Overheidsdienst
Brussel die van mening is dat de reductie van de hoeveelheden van de opmetingposten is een beslissing
onder de bevoegdheid van de gemeenteraad in overeenstemming met de gecombineerde lezing van artikel
169, lid 2 van de wet van 17 juni 2016 en artikel 234,§1, van de nieuwe gemeentewet.
Overwegende dat de beslissing van de gemeenteraad van 19 mei 2020 de  goedkeuring wordt verleend aan
de gewijzigde  hoeveelheden.
Gezien het besluit van de gemeenteraad van 19 mei 2020 betreffende de goedkeuring van wijzigingen van
de hoeveelheden;
Gezien het feit dat het door de gemeenteraad van 19 mei 2020 goedgekeurde bestek een fout bevat (
papieren offerte in plaats van elektronische offerte) en dat de correctie door de gemeenteraad moet worden
goedgekeurd;
Overwegende dat een deel van de kostprijs gesubsidieerd wordt door Monumenten en Landschappen;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht gevraagd is in het budget van 2020, op artikel 421/731-60
van de buitengewone dienst en dat de financiering gebeurt met eigen middelen en subsidie;
Op voorstel van het Schepencollege ;
 
BESLIST
1.         Goedkeuring wordt verleend aan de gewijzigde  lastenboek “Stock opdracht - Aanleg wegennet
(voetpaden en beplantingen) en kleine herstellingen wegennet (asfalt)”, opgesteld door de Dienst
Gemeentelijke Gebouwen. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals
opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten. De raming bedraagt
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824.793,38 euros HTVA of 998.000,00 euros, 21% TVAC.
2.         Deze beraadslaging met het oog op de uitoefening van het algemeen toezicht  aan de
toezichthoudende overheid over te maken.
3.         De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2020, op artikel 421/731-60 van de
buitengewone dienst.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Marie-Noëlle Stassart explique qu’il s’agit d’une modification des conditions d’attribution du marché.  Il
s’agit ici de la rénovation de trottoirs et la replantation d’arbres dans les rues des Sylphes, des Naïades et
Berensheide.
Alexandre Dermine demande pourquoi la Région a recalé le dossier et souhaite qu’on y soit attentif pour
les prochains marchés.  Il profite de son intervention pour réitérer sa demande d’organiser une commission
en ce qui concerne le plan de réaménagement des trottoirs.
Marie-Noëlle Stassart répond que la Région a demandé à connaitre le nombre précis d’arbres.
Marie-Noëlle Stassart legt uit dat het om een wijziging van de toewijzingsvoorwaarden van de markt gaat. 
Het gaat hier om de renovatie van stoepen en de heraanplanting van bomen in de Sylfenlaan de Naïades en
Berensheide.
Alexandre Dermine vraagt waarom de Regio het dossier heeft afgewezen en acht het wenselijk dat men
voor ervoor oplet voor de volgende markten.  Hij profiteert van zijn toespraak om zijn vraag te herhalen
wat betreft de organisatie van een commissie over het herinrichtingsplan van de stoepen.
Marie-Noëlle Stassart antwoordt dat de Regio heeft gevraagd om het juiste aantal bomen te kennen.

 

 

 

Bibliotheek
 

Toetreding tot de opdrachtencentrale met betrekking tot de Raamovereenkomst (april 2021 – april
2025) voor de levering van boeken en andere bronnen van het Ministerie van de Franstalige
Gemeenschap.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 117,
betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad;
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten ;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikelen 2, 6°, a) en 7°, b) en
47, §1, 2de lid, 1° en §2 betreffende de aankoopcentrales;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in de
klassieke sectoren;
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten;
Gelet op artikel 47 §2 van de wet van 17 juni 2016 waarin wordt bepaald dat een aanbestedende overheid
die een beroep doet op een opdrachtencentrale vrijgesteld is van de verplichting om zelf een
gunningsprocedure te organiseren ;
Gelet op de brief van 16 oktober 2020 van de Federatie Wallonie-Bruxelles waarin de Gemeente wordt
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meegedeeld dat de Federatie zich voorbereidt op een nieuwe Raamovereenkomst voor de levering van
boeken en andere bronnen, in haar hoedanigheid van aankoopcentrale, voor een periode van vier jaar (april
2021 - april 2025);
Overwegende dat het hoofddoel van deze opdrachtencentrale is het administratieve werk van openbare
instellingen die boeken kopen te vereenvoudigen;
Overwegende het belang voor het gemeentebestuur Watermaal-Bosvoorde om een beroep te doen op die
aankoopcentrale;
Overwegende dat de Gemeenten vrij staan om indien nodig, parallel aan de raamovereenkomst, eigen
overheidsopdrachten uit te vaardigen;
Overwegende dat, in tegenstelling tot de vorige raamovereenkomst (2017-2020), niet mogelijk zal zijn om
tot de nieuwe raamovereenkomst na de publicatie van zijn bestek toe te treden;
Overwegende dat de beslissing om toe te treden tot de nieuwe Raamovereenkomst van FWB dus uiterlijk
op 20 november 2020 moet worden meegedeeld aan het ministerie van de Federatie Wallonie-Bruxelles;
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BESLUIT
 
Toe te treden tot de opdrachtencentrale met betrekking tot de Raamovereenkomst (april 2021 – april 2025)
voor de levering van boeken en andere bronnen van het Ministerie van de Franstalige Gemeenschap.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Daniel Soumillion explique l’avantage de se greffer à une centrale de marché afin de pouvoir bénéficier de
conditions particulières sans devoir organiser le marché.  L’adhésion peut être revue à tout moment.
Alexandre Dermine souhaite s’exprimer avant d’aborder les points sur les rapports d’activité des asbl et
intercommunales.  Il déplore l’arrivée tardive de certains dossiers qui n’a pas permis l’analyse sereine et
complète de ceux-ci.  Il demande à ce que la formule soit revue en discussion avec l’ensemble des groupes
politiques représentés au Conseil.  Il trouverait intéressant de pouvoir accueillir les directeurs de certaines
asbl pour avoir un échange plus riche.
Martin Casier rejoint l’analyse de son collègue et demande à ce que ces points soient abordés en amont en
commission pour permettre aux directeurs de venir s’exprimer sachant qu’ils n’en ont pas l’occasion en
séance du Conseil.  Il annonce qu’il fera une proposition afin de modifier la formule.
Victor Wiard fait également le constat qu’en termes de structure et de quantité d’information cela est fort
différent d’une asbl à l’autre.  Il serait intéressant qu’en tout cas les rapports des asbl communales aient
une structure commune.
Olivier Deleuze confirme qu’il sera utile de modifier la formule afin d’avoir une discussion différente sur
ces instances et surtout sur les asbl qui concernent plus particulièrement la commune.
Daniel Soumillion legt het voordeel uit om zich aan een marktcentrale te verbinden teneinde van
bijzondere voorwaarden te kunnen genieten zonder de markt te moeten organiseren.  De toetreding kan op
elk moment herzien worden.
Alexandre Dermine wil zich uitspreken alvorens de punten op de activiteitenverslagen van de VZW ’s en
intercommunales te bespreken.  Hij betreurt de late komst van bepaalde dossiers die de rustige en volledige
analyse hiervan niet heeft toegelaten.  Hij vraagt opdat de formule zou worden herzien in discussie met het
geheel van de politieke fracties in de Raad vertegenwoordigd.  Hij zou het interessant vinden om de
Directeurs van bepaalde VZW’s te kunnen ontvangen om een rijkere uitwisseling te hebben.
Martin Casier voegt zich bij de analyse van zijn collega en vraagt om deze punten voorafgaand in
commissie te behandelen om de Directeurs toe te laten om zich uit te spreken aangezien zij de gelegenheid
er niet toe hebben tijdens de zitting van de Raad.  Hij kondigt aan dat hij een voorstel zal doen teneinde de
formule te wijzigen.
Victor Wiard doet eveneens de constatering dat met betrekking tot structuur en hoeveelheid van informatie
dat erg verschillend van een VZW naar de andere is.  Het zou interessant zijn dat in ieder geval de
verslagen van gemeente VZW’s een gemeenschappelijke structuur zouden hebben.
Olivier Deleuze bevestigt dat het nuttig zal zijn om de formule te wijzigen teneinde een verschillend debat
te hebben over deze instanties en vooral over de VZW’s die meer bepaald de gemeente betreffen.

 

Christine Roisin treedt in zitting. 
 

 

Secretariaat
 

Activiteitsverslag 2019 - Brulocalis - Presentatie: Olivier Deleuze.
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Dit jaarverslag beschrijft uitvoerig het beleid van de Intercommunale evenals de deelname als Beheerders
van C Clerbaux, J Bertrand, Hang NGUYEN en M-N Stassart aan de vergaderingen van de Raad van
Beheer van BRULOCALIS, hierna de « RB», van 1 januari tot 31 december 2019.
 
 
In 2019:
Twee « RB» onder het voorzitterschap van M Cools:

6/03/2019: heeft M J Bertrand deelgenomen

24/04/2019       : hebben M C Clerbaux deelgenomen

« RB» onder het voorzitterschap van S Roberti:

23/10/2019: hebben M J Bertrand, M H Nguyen, M-N Stassart deelgenomen.

 
Ter herinnering; de hoofdtaken van BRULOCALIS:
BRULOCALIS werd in 1993 gecreëerd en heeft in het begin de naam van « vereniging van steden en
gemeenten » gedragen. Zij verenigt de 19 gemeenten en 19 OCMW’s en bepaalde Intercommunales met
hoofdkantoor in de Brusselse Regio.  Zij heeft als beleidsorganen: een algemene vergadering, een raad van
beheer en een bureau.  De « RB» vergaderde 3 keer in 2019 en het bureau 12 keer.  Er is eveneens een
directiecomité voor de OCMW’s materie. 
 
 De taken van de BRULOCALIS-diensten zijn veelvoudig:

de belangen van de plaatselijke bevoegdheden in talrijke instanties vertegenwoordigen;

het reglementaire wetgevingskader analyseren dat de plaatselijke bevoegdheden betreft en
voorstellen opstellen met oog op het betere rekening houden met hun belangen;

analyses leveren aan de plaatselijke bevoegdheden op de vragen die door deze worden gesteld;

colloquia organiseren, en gebeurtenissen ter attentie van de plaatselijke bevoegdheden;  

de mogelijkheden van subsidies verwijzen die de plaatselijke bevoegdheden betreffen;

publicaties verwezenlijken en verspreiden.

De « RB» heeft talrijke dossiers van Europese, nationale of regionale omvang uit het oogpunt van het
belang van de plaatselijke bevoegdheden onderzocht.
 
BRULOCALIS waarborgt een rol van vertegenwoordiging:

Europa: binnen het Congres van de plaatselijke en regionale bevoegdheden van Europa, aan de
Raad van Europese gemeenten en regio's.

Federaal: Unie van de Belgische steden en gemeenten en in een zeer grote reeks raden zoals de
raad van financiën, gebruikerscomité van NMBS, federale commissie voor verkeersveiligheid, enz.

De Regio: regionale commissie van mobiliteit, comité van begeleiding agenda 21, adviesraad van
huisvesting, enz…

Het personeel van BRULOCALIS bestaat uit ongeveer 40 personen die over verschillende diensten
worden verdeeld:

• 

• 

• 

• 
• 

• 
• 
• 
• 

• 

• 

• 
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algemene diensten;

dienst van studies;

afdeling OCMW;

dienst informatie communicatie.

De grote werklijnen in 2019:
 
Talrijke politieke onderwerpen werden aangesneden, waarvan hoofdzakelijk: 

personeelsstatuut en pensioenen:

wachttijd voor de medische onderzoeken,

evaluatie van het nieuwe statuut van associatief werk,

het statuut van de hulpverzorgers-rusthuisbonden interpelleren de minister van sociale zaken

Ruimtelijke ordening:

hervorming van CoBAT,

ontwerpbesluit betreffende de inhoud van de bijzondere bestemmingsplannen (BBP),

Financiën, fiscaliteit en werkgelegenheid:

eisen van de OCMW’s voor een leven conform de menselijke waardigheid voor elkeen,

invordering in minnelijke fase van de parking boetes,

Gemeenteorganen, governance en de transparantie:

hervorming van de reclame van het bestuur,

Mobiliteit en wegennetten:

permanente opleidingen,

monitor en mobiliteit boekje en de verkeersveiligheid,

week van de mobiliteit en zondag zonder auto, de raadgevende commissie van het wegverkeer

Digitalisering van de Plaatselijke Bevoegdheden, administratieve vereenvoudiging en smart city:

meer digitalisatie van de diensten,

Milieu, energie en duurzame ontwikkeling: 

De verzoeken van projecten "Agenda Iris 21”,

de organisatie van een gebeurtenis om de 10 jaar van de Plaatselijke Agenda 21 in Brussel te
vieren,

de Monitor van de duurzame ontwikkeling,

de werkplaatsen van de duurzame ontwikkeling,

De doelstellingen van de duurzame ontwikkeling,

de Agenda van de duurzame ontwikkeling,

de vertegenwoordiging van de gemeenten en het forum,

Thematiek energie klimaat.

Openbare orde en de administratieve politie:

de bestrijding van het terrorisme en het beroepsgeheim,

de steden en gemeenten in hun taak van veiligheid en van openbare orde ondersteunen

• 
• 
• 
• 

• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 

• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
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VENTION

De subsidies:

instellen van een database, tabellen van vergelijkingen, agenda van verzoeken tot project.

Europa en internationale samenwerking 

Werkgroep - Europa (GTE) informatie en gedeelde-werktuigen ‚over de Europese programma's,
steun aan de montage van projecten, enz.

 

 

De Raad neemt kennis.

 

 

Activiteitsverslag 2019: Conferencie van de Burgemeesters - Presentatie: Olivier Deleuze.

Krachtens artikel 63 van het Huishoudelijk reglement van de Gemeenteraad.
 
Presentatie van de Conferentie van de Burgemeesters
 
De Conferentie van de Burgemeesters heeft geen wettelijk bestaan, maar de Gemeenten kunnen in hun
begroting een financiële deelname voorzien voor haar werking.
Er is geen stemming en ze brengt slechts adviezen uit waaraan haar leden vrij zijn zich niet bij aan te
sluiten.
Zij werd voorgezeten door de Burgemeester van Brussel tot in 1973. Sindsdien is het een draaiend
voorzitterschap tussen Burgemeesters van elk van de 5 vertegenwoordigde politieke families.
Het is zuiver technisch.
 
Aangezien zij geen wettelijk bestaan heeft en  alles informeel is, is er geen activiteitverslag.
 
Aanwezigheden op de Conferentie van de Burgemeesters: 14/16 zoals aangegeven in het Kadaster van de
openbare mandaten in Watermaal-Bosvoorde gepubliceerd op de Website van de Gemeente.
 
Men kan de aangekaarte punten in 3 categorieën klasseren
 

1. De punten onder bevoegdheid van het Brussels Regionaal Parlement

Ik ben van mening dat deze punten vooral in de vergaderingen moeten besproken worden van waarvan het
de bevoegdheid is kom zeer weinig tussen in deze uitvoer van de parlementaire discussies in onze
Conferentie. Des te meer daar bepaalde Burgemeesters deze functie met die van regionale
Afgevaardigde samenvoegen, hetgeen niet mijn geval is. Geen enkel akkoord tussen ons is absoluut
noodzakelijk, noch zelfs mogelijk.
   Voorbeeld:

De wijziging van CoBAT

2. De punten besproken teneinde naar een harmonisatie of een coördinatie van onze posities te gaan,

• 
• 
• 
• 

• 
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zonder verplichting tot resultaat.

Voorbeelden:

Het invoeren van de informatica software Nova 5 van de toepassing van COBAT

Het gemeente informatieblad en de politieke tribunes

De loonschaal valorisatie van de plaatselijke agenten

Het systeem Telépolitie

De sluiting van de gemeenteparken bij stormen

De Tour de France 2019

3. De punten waar wij van mening waren dat wij moesten een gemeenschappelijk standpunt hebben.

Voorbeelden:

De algemene regeling van politie (overeenkomst in 2019)

De protocolakkoorden met het Parket over de gemengde overtredingen

Het beschikbaar stellen, via een betalende software, van parking plaatsen die die zich voor
garages bevinden

Het préelectoraal memorandum.

De Raad neemt kennis.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - Politieraad

Aantekening op het Jaarverslag 2019 van de politie Zone
 
Zoals aangegeven in het Kadaster van de openbare mandaten in Watermaal-Bosvoorde,  dat wordt
gepubliceerd op de Gemeente Website, was ik in 2019 aanwezig op 5 Politie Raden op 7, en op 19
Colleges van Politie op 24.
 
 
In 2019 heeft onze zone zijn digitale verandering voortgezet door nieuwe functies uit te werken. Behalve
de gewone en niet specifieke politie functies (Outlook, Teams, One Drive...)
 
-de FOCUS-toepassing maakt het mogelijk om politiedatabases te raadplegen met tablets en smartphones,
-de Handi2Park-toepassing maakt het mogelijk om, met de smartphone te controleren, of de voertuigen die
de plaatsen innemen gereserveerd voor PBM echt ertoe zijn gerechtigd.
-de Briefcam-toepassing die toelaat uren video beelden te synthetiseren in een kort fragment van enkele
minuten
- de toepassing District Team die het de wijkagenten mogelijk maakt om direct op hun tablets te coderen
wanneer zij ter plaatse zijn, in het bijzonder de informatie bestemd voor de dienst "bevolking" van de
Gemeente.
 
 
Er werd een fietsbrigade opgericht, waarvan de werkfilosofie bestaat uit de bescherming van de zwakke

• 
• 
• 
• 
• 
• 

• 
• 
• 

• 
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weggebruikers met name aandacht over de belemmeringen in mobiliteit zoals het parkeren op de
fietspaden. Zij schrijft zich in het principe van Community policing in door de grotere nabijheid van de
burger en zijn problemen.
 
Het jaar 2019 heeft het veiligheid zoneplan van 2020-2025 zien uitkomen dat 7 prioriteiten weerhoud die
in de voortzetting van de vorige PZS passen en waarvan de keus berust op de verwachtingen van de
bevolking via de Veiligheidsmonitor en deze van het Parket, van de Federale en Gemeente politie: De
verkeersveiligheid en de mobiliteit, de bestrijding van de inbraken, de veiligheid van de handel, van de
senioren, de fiets diefstallen, de strijd tegen de jeugdmisdadigheid in en rond de scholen en in het openbaar
vervoer en de bestrijding van de cybercriminaliteit.
 
Er waren in het algemeen 805 diefstallen in onze gemeente in 2019. Er waren er 834 in 2013, 894 in 2014,
807 in 2015, 618 in 2016, 627 in 2017, 662 in 2018. Deze toename is analoog aan die geobserveerd in de 2
andere gemeenten van de zone, en waarschijnlijk te wijten aan de daling van een sterke aanwezigheid van
de veiligheidskrachten op het veld na de aanslagen van 2015.
 
De begroting 2021 van de zone van politie werd nog niet gestemd, maar er zal geen stijging van de
gemeentetoelagen zijn ten gevolge van geregistreerde bonis de vorige jaren waarvan 4 miljoen euro in
2010.

De Raad neemt kennis.

Olivier Deleuze souhaite rendre hommage aux policiers qui ne font pas un travail facile actuellement sur le
terrain.  Ils doivent gérer les attitudes diverses de la population.
Olivier Deleuze wil hulde brengen aan de politieagenten die momenteel geen gemakkelijk werk ter plaatse
doen.  Zij moeten de verschillende gedragingen van de bevolking beheren.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - GIP - Presentatie: Olivier Deleuze

Krachtens artikel 63 van het Huishoudelijk reglement van de Gemeenteraad.
 
De Burgemeesters zijn rechtsleden van de Algemene Vergadering
 
Zoals aangegeven in het Kadaster van de openbare mandaten in Watermaal-Bosvoorde dat op Website van
de Gemeente wordt gepubliceerd, heb ik de AV van GIP niet bijgewoond. 
 
 
De Gewestelijke en Intercommunale Politieschool heeft, in 2019, zijn opleidingsactiviteiten voortgezet.
Basisopleidingen van inspecteur en de hoofdinspecteur werden er georganiseerd evenals een zeer talrijke
doorgezette opleidingen, functionele en gecertificeerde opleidingen ten gunste van de personeelsleden van
de zes Brusselse politie zones maar eveneens van het personeel van andere zones van het land, van de
federale politie en van federale of regionale instanties.
 
 
De basisopleidingen agent, inspecteur en hoofdinspecteur van politie worden gegeven in functie van het
aantal gerekruteerde kandidaten door de zones voor wat de agenten betreft, en door de federale politie voor
wat de inspecteurs en de hoofdinspecteurs betreft.
Het programma van deze basisopleidingen wordt per koninklijk besluit bepaald en er kan niet er van
afgeweken worden.
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Om zijn activiteiten goed uit te voeren, heeft GIP van een subsidie van 6.647.283 euro van RBH en van
1.567.136 van de federale politie genoten. Voor een totale begroting van 11.086.909 euro, aangezien het
begrotingsjaar 2019 zich met een winst van 2.152.796 heeft afgesloten

De Raad neemt kennis.

Sandra Ferretti souhaiterait avoir les listes des formations suivies.
Sandra Ferretti zou de lijsten van de genoten opleidingen willen hebben.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - vzw VIVRE A WATERMAEL-BOITSFORT - Presentatie: Olivier Deleuze

ACTIVITEITENVERSLAG - BEGROTINGSJAAR 2019
(VZW "Watermaal-Bosvoorde in Open lucht" tot 20/06/2019)

 
STRUCTUUR VAN DE VZW
Maken deel uit van de AV de rechtsleden voorgesteld door de Gemeenteraad. Het aantal is op 16 bepaald.
De AV benoemt 13 beheerders.
 
VERSCHILLENDE ACTIVITEITEN VAN DE VZW
A. Ontheemdingsklassen
De leerlingen van de gemeentescholen vertrekken op ontheemdingsklassen in verschillende centra een

beetje overal gelegen in België van de 3de  kleuterschool tot het 5 de  lagere onderwijs. De prijs die aan de
ouders wordt gevraagd, bedraagt 75,00 € voor 5 dagen. De gemeente neemt 25,00 € per kind voor zijn
rekening. De prijs van de verschillende centra varieert tussen 67 en 185 euro voor 5 dagen per kind.
703 leerlingen op 740 hebben aan deze groene klassen deelgenomen, d.w.z 95%.
 
B. Sneeuwklassen
De sneeuwklassen hebben in Torgnon plaatsgevonden (Italië).  Het verblijf heeft van 16 tot 24 maart 2019
plaatsgevonden. De gevraagde prijs bedroeg 562,00 € per kind. Een gratis plaats wordt toegekend per
schijf van 20 kinderen voor de begeleiders. De ouders hebben het bedrag van 375,00 € betaald, de
gemeente subsidieert 187,00 € per kind.
124 kinderen hebben aan het verblijf deelgenomen op 130 voorzien.  Zij werden door 11 volwassenen
begeleid waarvan 8 titularissen en 3 turnleraren.
 
C. Senioren reizen
De jaarlijkse reis is geen sociaaltarief reis; niettemin probeert de VZW om de beste verhouding
kwaliteit/prijs te vinden en om een verpersoonlijkte veilige begeleiding te bezorgen. De sociale benadering
van deze reizen vertaalt zich door de hulp bij het vervoer (opname en aflevering van de bagage aan
de woonplaats, mogelijkheid om een bus te nemen tot de luchthaven), en door een morele steun (hulp op
de verblijfplaatsen).  Deze reizen bieden de mogelijkheid aan bepaalde senioren om de reis mee te maken
ondanks hun broze toestand of beperkte mobiliteit.
Voor het jaar 2019, werd slechts één reis voorgesteld: Korfoe van 28 mei tot 7 juni 2019. 18 personen
hebben aan deze reis deelgenomen.
 
D. Boekhouding beleid van verschillende projecten
De VZW waarborgt het boekhoudbeleid van twee gemeente initiatieven: Repair Café en Volksbal.
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E. Dienst van Preventie en sociale cohesie
 

1.Activiteiten uitgevoerd in 2019 in kader van het
regionaal Plan van Preventie en Nabijheid
 

Regionale prioriteit 1. Preventie van de polarisatie en bestrijding
van radicalisering

Het project "Gooi jouw vooroordelen over boord:  de identiteit in vraag" (organisatie in
partnership met La Vénerie van culturele animatie cycli en van een seminarie voor de bedrijven van
de gemeente over de vooroordelen thematiek)

Participatieve sociale band projecten (dertigtal pedagogische, culturele en artistieke werkplaatsen
en projecten)

Ontwikkeling van kennis en toegang tot de cultuur (alfa cursussen, FLE, gesprek tafels, culturele
uitstappen tegen verlaagde prijzen)

Deelname aan de activiteiten van de cel van plaatselijke geïntegreerde veiligheid (CSIL)

Doorverwijzing van hulpverzoeken betreffende radicalisering (de ambtenaar van preventie is als
"référente radicalisering" voor de gemeente aangeduid - verwijst de hulpverzoeken naar
gespecialiseerde diensten).

 

Regionale prioriteit 2. Zichtbare aanwezigheid in de openbare
ruimtes

Nabijheidswerk (pedagogische opvang en projecten met de jongeren, individuele opvolging door
de opvoeders van de Wijkhuizen)

Regionale prioriteit 3. Bemiddeling van conflicten in de openbare
ruimtes

Beleid van dynamische straatconflicten (oplossing van conflicten door bevoorrechting van de
nabijheid en de dialoog, versterking van speelpleinanimatoren tijdens die de zomer …)

Ten laste neming van het intrafamiliaal geweld en conflicten (CEFAS - 56 situaties in 2019 -
Steun groep voor families (GSP) - Steun groep voor vrouwen Metamorfoses (GM)

Beleid van conflicten en geweld op de scholen(acties in verband met conflictsituaties tussen
leerlingen, preventie project van geweld gebaseerd op "het spel van de drie gedaantes",
uitdrukkingsstage van emoties voor kinderen)

• 

• 

• 
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Doorwijzing van bemiddelingsvragen van conflicten en van nabijheid (overeenkomst met
Auderghem - op 94 situaties, betroffen 39 WB)

Regionale prioriteit 4.  Bestrijding van het school afhaken

Schoolsteun (hulp voor het huiswerk, remédiatie, voorbereiding op Basis studies certificaat)

Opvolging van de jongeren en families rond schoolmoeilijkheden

Het invoeren van een plaatselijk overleg van Schoolinschakeling (CLAS)

Collectieve projecten om de communicatie school-families te versterken

 

Regionale prioriteit 5. Preventie en bestrijding van de verslavingen

Implementatie van een inventaris(door interne evaluatie sinds september 2019)
 

2.Activiteiten verwezenlijkt door het Project sociale
Cohesie (PCS) Drie Linden
PCS Drie Linden (« Espace Mosaïque ») is afkomstig van een partnership tussen de Maatschappij van
huisvesting van de Regio Brussel-Hoofdstad (BGHM), de onroerendgoedmaatschappij van sociale
huisvestingen le Logis-Floréal en de Preventiedienst en sociale Cohesie.
De voornaamste doelstellingen van het project zijn: om de sociale band te versterken, om de deelname van
de inwoners te bevorderen, om de communicatie tussen Le Logis-Floréal en de huurders te verbeteren, om
de huurders van hun rechten en plichten te informeren.
 
In 2019 zijn de voornaamste activiteiten gevoerd door de PCS, de volgenden geweest: organisatie van
koffie-klets en het invoeren van collectieve informatie zittingen over de bestaande hulpbronnen in de
gemeente (hulp dispositieven, plaatsen van vrijetijdsbestedingen, enz), organisatie van dialoog tafels rond
de kwestie van de vooroordelen, organisatie of participatie aan feestelijke en culturele momenten...)
 

De Raad neemt kennis.

Martin Casier souhaite faire une remarque générale sur la cohésion sociale au sein de la commune et se
réjouit que des moyens soient dégagés pour cela.  Il attire l’attention sur la crise sociale durant cette
période COVID et en particulier sur la fracture numérique concernant l’enseignement à distance.  Il sait
que des actions ont été mises en place et qu’il y a eu des prêts de portables et des aides financières via le
CPAS auprès des familles dans le besoin. Il a comme retour que cela n’est pas suffisant.  Il termine en
saluant le travail des membres de cette asbl qui mène des actions essentielles.
Alexandre Dermine revient sur la suppression des voyages pour Seniors et demande s’il s’agit d’une
volonté de la commune. Il trouve dommage de supprimer cet outil qui vise aussi la cohésion sociale. La
cohésion sociale c’est avant tout de la prévention et il souhaite que l’on améliore encore plus cette
politique de prévention, que l’on soit plus dans la proactivité. 
Olivier Deleuze rejoint les propos tenus et signale que cette asbl est la seule à avoir eu l’année dernière une
augmentation de subsides. Concernant l’achat de matériel informatique, une décision a été prise il y a

• 

• 
• 
• 
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quelques jours pour libérer un budget pour équiper les maisons de quartier.
David Leisterh précise que le CPAS a reçu des subsides du Fédéral et de la Région et que cet argent peut
être utilisé pour lutter contre la fracture numérique.  Il a été décidé de l’octroi de chèques pour l’acquisition
d’ordinateurs dans les familles les plus précarisées en essayant d’élargir au maximum l’accès.
Martin Casier wil een algemene opmerking over de sociale cohesie binnen de gemeente maken en is blij
dat middelen daarvoor worden vrijgemaakt.  Hij vestigt de aandacht op de sociale crisis tijdens deze
COVID-periode en in het bijzonder op de digitale kloof betreffende het afstandsonderwijs.  Hij weet dat er
acties zijn opgesteld en dat er uitlening van laptops en een financiële steun via OCMW bij de families in
nood waren. Hij krijgt te horen dat dat niet voldoende is.  Hij beëindigt door het werk van de leden van
deze VZW te begroeten die wezenlijke acties voert.
Alexandre Dermine komt terug op de afschaffing van de reizen voor Senioren en vraagt of het over de wil
van de gemeente gaat. Hij vindt het spijtig om dit werktuig af te schaffen dat de sociale cohesie eveneens
beoogt. De sociale samenhang is vooral de preventie en hij acht het wenselijk dat men nog meer dit
preventiebeleid verbetert, dat men meer proactief is. 
Olivier Deleuze stemt in met de gehouden woordenwisseling en wijst erop dat deze VZW de enige is om
het vorig jaar een verhoging van subsidies ontvangen te hebben. Betreffende de aankoop van hardware, is
er een beslissing genomen enkele dagen geleden om een begroting vrij te maken om de Wijkhuizen uit te
rusten.
David Leisterh verklaart dat het OCMW subsidies van Federaal en de Regio heeft ontvangen en dat dit
geld gebruikt kan worden om de digitale kloof te bestrijden.  Er is besloten tot de toekenning van cheques
voor de aankoop van pc’s in de meest in gevaar gebrachte families door de toegang te proberen zoveel
mogelijk uit te breiden.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - Jeugdhuis van Watermaal-Bosvoorde - Presentatie: Odile Bury

Het Huis van de Jongeren richt zich op het aanbieden van een ontvangstplaats voor de jongeren.
Verschillende opdrachten worden binnen het Huis van de Jongeren ontwikkeld:
 

Bewustmaking van verantwoordelijke houdingen en kennis van de samenleving werkelijkheid;

Actieve participatie van de jongeren via raadpleging organen die het mogelijk maken om het leven
van het Huis van de Jongeren te reguleren ;

Toepassing en promotie van sociaal-culturele praktijken en creatie om expressiemanieren te
ontwikkelen die met de jongeren overeenstemmen;

Ontwikkeling van een sociaal, cultureel en gender gemengd-zijn teneinde de samenkomsten te
bevorderen.

Publiek

 

-Het gender gemengd-zijn: Het huidige publiek van het Huis van de Jongeren bestaat uit net zoveel
meisjes dan jongens. Dit gemengd-zijn past in de duur en volgt op de nieuwe werkdynamiek door het team
opgesteld. Dit gemengd-zijn heeft het opdagen van een nieuwe dynamiek binnen de jongeren toegelaten,
waar de meisjes uitstekend hun plaats vinden.
 

• 
• 

• 

• 
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-Het leeftijd gemengd-zijn: De verjonging van het publiek van het Jongeren Huis door hoofdzakelijk te
mikken op de 12-15 jarigen. Het invoeren van de huiswerkschool heeft toegelaten dit nieuw publiek aan te
trekken, het antwoordt op een sterke vraag. Onze methode was de ouders te laten deelnemen aan ons
educatief werk, door ze te impliceren in de opvolging van onze ateliers, hoofdzakelijk de huiswerkschool.
Deze vertrouwensrelatie met de ouders heeft de inschrijving van de jongsten bevorderd alsook de
trouwheid van dit nieuwe publiek. Ons werk zal zich moeten richten op de complementariteit van de
jongsten met de oudsten, want wij ondervinden moeilijkheden om deze verschillende groepen te mengen,
op het niveau van bepaalde ateliers en projecten.
 
-Het sociaaleconomisch gemengd-zijn: De meerderheid van de jongeren in het Jongeren Huis zijn
afkomstig uit de sociaaleconomische achterstandsmilieu ‘s (o.a. de Tuinwijken of Dries sociale
huisvestingen). Evenwel worden bepaalde activiteiten van MJ gedragen of bezocht door jongeren uit
meer bevoordeelde wijken. Het is essentieel voor het Jongeren Huis van Watermaal-Bosvoorde om de
verbinding tussen deze verschillende publieken te doen. 
Haar rol is dus de jongeren te ontvangen, zonder discriminatie, teneinde hun activiteiten voor te stellen,
projecten alsook de nodige werktuigen noodzakelijk voor hun ontplooiing en hun wensen. De verplaatsing
van de lokale bevolking verplicht deze dualiteit op het niveau van de publieken, de behoeften en de
belangencentra zijn soms verschillend, wij proberen erop te antwoorden en vooral synergie creëren die
toelaat alle jongeren zonder cultureel of economisch onderscheid in een federatie te verenigen. 

Opening naar het plaatselijke milieu

 
Op het niveau van de communicatie stellen wij een verbetering vast: de regelmatige implementatie van
affiches voor de verschillende activiteiten en gebeurtenissen laten toe aan het Jongeren Huis bekend te
worden bij een breder publiek. Zij beschikt over een website en over een Facebook-bladzijde om
activiteiten en gebeurtenissen te bevorderen. De MJ is steeds actiever en zichtbaarder op de sociale
netwerken.
 
Wat de partneriaten betreft, hebben wij medewerkingen:

Met de wijk huizen (voornamelijk om een gemeenschappelijk werkzaamheden programma voor te
stellen gedurende de schoolvakantie);

Met het culturele centrum la Vénerie voor het project;

Met andere jongeren huizen voor projecten inzake uitwisseling en specifieke samenkomsten;

Met de dienst Preventie van Watermaal-Bosvoorde

 

Activiteiten

             
Ontvangst
 
In 2019 was de ontvangst toegankelijk:
•          De dinsdag van 12:00 tot 13:30 en van 16:00 tot 18:00;
•          De woensdag van 14:00 tot 19:00;

•          De donderdag van 12:00 tot 13:30 en van 16:00 tot 18:00; - De vrijdag van 12:00 tot 13:30
en   van 16:00 tot 20:00;

• 

• 
• 
• 
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•          De zaterdag van 12:00 tot 18:00.
De huiswerkschool:
Gezien het succes van de vorige jaren, handhaven wij de activiteit van de huiswerkschool. Wij geloven dat
zij een overwegend element in ons getrouwheidsproces op lange termijn van de jongeren binnen onze
instelling vertegenwoordigt. Daarom blijven wij in deze activiteit investeren.
De huiswerkschool vindt plaats op dinsdag, woensdag en op donderdag van 16:00 tot 18:00. Onze
benadering heeft altijd gestreefd om verder te gaan dan een eenvoudige hulp voor huiswerk. Wij schrijven
ons niet in een methode "van diensten  aanbod" in, maar in een proces waar elke jongere actor is van zijn
eigen verandering, eveneens in zijn scholing. Het gaat erom de jongeren aan te sporen om zich te
investeren in dit proces van autonomie, dat de methode van hun kant komt door zich van het belang bewust
te worden wat de schooltijd vertegenwoordigt. Voor het jaar 2019, kunnen wij op een twintigtal jongeren
tellen die regelmatig de huiswerkschool bezoeken.
De EDD maakt het eveneens mogelijk om bepaalde jongeren te begeleiden op individuele wijze, door
remédiatie en zo de demotivatie te vermijden, die helaas tot het afhaken leidt. Een deel van het grootsten
van MJ (+16 jaar) zijn vaak in dit geval.
      
De werkplaatsen:

Studio/Muziek: Wat hem betreft wekt hij de nieuwsgierigheid op, zich te willen beluisteren en
aan de muziek te wagen. Als aanvankelijk, dit atelier aan een participatieruimte verwant is, waar
iedereen kan experimenteren, wordt ze in tweede instantie een emancipatie werktuig voor de
jongeren evenals een op te nemen doel. Wij hebben trouwens de participatie van een rap groep
ondersteund gesticht in de MJ tijdens een festival in het buitenland. Bovendien impliceren de
jongeren zich in het schrijven door emoties en/of frustraties van hun belevenissen te bevrijden. De
werkplaats stimuleert dus de creativiteit op twee niveaus: het zoeken van ritme evenals het schrijven
van de tekst die hun reflectie stimuleert. Deze expressie en vrijheid ruimte wordt dan rijk van
richtingen en belang in hun zelfvertrouwen proces dat tot hun emancipatie leidt.

« Multisport » atelier: Het vindt alle donderdagen van 16:00 tot 18:00 plaats. Wij leggen de
nadruk op de inwijding in andere sporten dat de jongeren niet gewoon zijn uit te oefenen hebben
(handbal, volley, samenwerkingsspelen enz). Het atelier vindt in module vorm plaats, in overleg met
de jongeren, een sportdiscipline wordt gekozen voor een maandelijkse periode. Dit atelier trekt de
jongeren van 12 tot 18 jaar aan, vragende partij van sportactiviteiten. Deze groep is samengesteld uit
meisjes en jongens, hetgeen ons eveneens toelaat om op het gender gemengd-zijn te werken. De
jongeren spelen met respect en fair play zonder geest van concurrentie wat het mogelijk maakt om
dit werk voort te zetten.,

Het videoatelier: Het atelier vindt plaats de vrijdag van 16:00 tot 18:00. Hij vindt plaats parallel
met de atelier/studio. Het hoofddoel van dit atelier is de jongeren in te wijden in video, om de
verschillende wijze te begrijpen om plannen te verwezenlijken, de discipline berust op belangrijke
theoretische concepten die men moet assimileren en beheersen. De vraag van de jongeren die aan dit
atelier deelnemen omvat de inleiding tot de verschillende technieken op de implementatie van
muzikale clips alsmede verschillende web mini series. Het aantal deelnemers is ongeveer 8
jongeren, aangezien de groep uit meisjes en jongens is samengesteld. Het doel van dit atelier laat, o.
a. een grotere participatie van jongeren toe binnen de communicatie en de zichtbaarheid van de MJ.

De keuken: Dit atelier vindt plaats alle woensdagen van 16:00 tot 18:00. Het laat toe om meisjes
en jongens (12-15 jaar voornamelijk) bijeen te brengen, en een positieve groep dynamica te
bevorderen waar elke jongere zijn plaats vindt. Bij de activiteit, bereiden wij gezoete en gezouten
recepten voor die wij uitvinden of opnieuw maken, het gaat erom ons atelier in een
openingsmethode aan de andere in te schrijven, via de keuken, wij kunnen de culinaire rijkdommen
van elke cultuur verkennen. In 2019 zijn de deelnemers een tiental met een aanwezigheid van de
jongsten aan dit atelier.

• 
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De expressie activiteiten:

Het festival van Aalborg: Het Huis van de Jongeren van Watermaal-Bosvoorde heeft voor de
eerste keer aan dit festival deelgenomen. Onze leden hebben aldus met tientallen jongeren van heel
Europa kunnen uitwisselen. Het is de eerste keer dat onze jongeren een internationaal optreden
ervaring hebben kunnen beleven. Gezien hun vertegenwoordiging een echt succes is, ondanks de
taalbarrière, hetgeen de herhaling van dit soort initiatief laat voorzien.

Het festival Lézarts Stads: Een groep jongeren van MJ hebben deel kunnen uitmaken van de jury
in de Slam-categorie. Voor deze eerste deelname, was de groep uitsluitend uit meisjes samengesteld
hoewel de activiteit voor iedereen open was. Aangezien deze gebeurtenis een succes is, wisselen wij
regelmatig uit met de organisatoren opdat onze leden MJ kunnen vertegenwoordigen, bij de
volgende gebeurtenis in 2020.  

Feest avond "De MJ voert zijn show op": Voor deze derde uitgave, hebben wij een feestelijke
avond georganiseerd op het thema van het theater, deze schrijft zich voortaan in als de jaarlijkse
gebeurtenis van de MJ. Wij hebben deze gebeurtenis op 15 februari 2019 georganiseerd. Dit jaar,
hebben wij het voorrecht gehad om de voorstelling "David of niet" te ontvangen, humorist met een
komedie over de identiteit vraagstukken. Zij vond plaats in het Hooghuis van Watermaal-
Bosvoorde, en in medewerking met de Gemeente. Voor het jaar 2019, hebben wij bijna 100
personen kunnen ontvangen, dat hergroepeerde plaatselijke instellingen en andere jongeren huizen
van Brussel. Deze avond heeft eveneens ten doel middelen in te zamelen voor de verschillende
projecten van het Huis van de Jongeren.

 
De gerichte acties:

De Conferentie rond het klimaat door Youna Marette: Het vraagstuk van het klimaat heeft een
groeiend belang dat onder ons publiek toeneemt, hebben wij een dag "ontmoeting rond het klimaat"
open voor iedereen georganiseerd. In de loop van deze dag werden verschillende thema's op de
milieuvragen behandeld. Youna Marette, deze jonge beroemde Bosvoordse bij de Internationale
conferentie van het klimaat in Parijs. De jongeren hebben alle vragen kunnen stellen die zij na de
redevoering hadden. De uitwisseling was zeer interessant. Het publiek was op het rendez-vous met
een grote aanwezigheid van de plaatselijke inwoners.

De conferentie over het " samen leven": Deze avond was de gelegenheid om de jongeren en ook
vele volwassenen in deze kwestie van het samen leven bijeen te brengen. Wij hebben op de
interventie van Farid EL Asri kunnen rekenen, Dokter in antropologie van de katholieke Universiteit
van Leuven. Hij is leraar-associé Wetenschappen-Po Rabat en onderzoeker binnen het
Laboratorium van politieke Studies en de sociale wetenschappen en aan de Internationale
Universiteit van Rabat en leraar-uitgenodigd op de Universiteit Saint-Louis-Bruxelles.  Het debat
was zeer interessant en heeft onze jongeren toegelaten om verschillende vragen te stellen over
identiteit of religieuze vragen, teneinde een beter inzicht in de actualiteit kwesties toe te laten. 

Het videoproject met het Rustoord van de Acacia's:
Tijdens het jaar 2019, hebben wij verschillende ontmoetingen met een Brussels Rustoord kunnen
organiseren, deze intergenerationele samenkomsten hebben het mogelijk gemaakt om een bijzondere band
tussen onze jongeren en senioren te knopen, dat heeft zich omgezet in het opstellen van een
gemeenschappelijk videoatelier en de implementatie van korte video (beschikbaar op de site
www.mjwb.be). Dit project werd geenszins geprogrammeerd, hij is de vrucht van een menselijke
samenkomst, van een verwantschap tussen de jongeren en senioren, dingen waar op, wij geen enkele
invloed hebben, het is waarschijnlijk de rijkdom van onze jeugd, om blijk van creativiteit en spontaniteit te
kunnen geven.

• 
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Beleidsorganen

 
 RB  AV
Olivier Deleuze 20/3, 08/5, 25/6, 26/9  25/6
Odile Bury 20/3, 08/5, 25/6, 26/9  25/6
Miguel Schleck 20/3, 08/5, 25/6, 26/9  25/6
Bénédicte Demot 20/3, 08/5, 25/6,  25/6
Yvan Hubert 20/3, 08/5, 25/6,  25/6
Chloé Gillain 20/3, 08/5, 26/9 25/6,  25/6
Louis Wuestenberghs 20/3, 08/5, 26/9   
Alexis Courtin 26/9   
François Michielsen 20/3   
Allesandra Altavilla 20/3   
Aurélie ondermijnde   25/6
Anne Grisard   25/6
 
 

De Raad neemt kennis.

Martin Casier remercie pour la présentation du rapport et se réjouit de la dynamique mise en place.  La
Maison des Jeunes est un élément structurant de la cohésion sociale et il souhaite encourager à mettre en
place encore plus d’actions.
Alexandre Dermine rejoint l’avis de Martin Casier et encourage la dynamique mise en place au sein de la
Maison des jeunes.
Martin Casier bedankt voor het presenteren van het verslag en verheugt zich over de opgestelde dynamica. 
Het Huis van de Jongeren is een structureel element van de sociale cohesie en hij wil aanmoedigen om nog
meer acties op te stellen.
Alexandre Dermine volgt het advies van Martin Casier en stimuleert de dynamica die binnen het Huis van
de jongeren is opgesteld.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - vzw Vereniging voor Handelsbevordering van Watermael-Bosvoorde -
Presentatie: Hang Nguyen

Preliminairen
 
De « Vereniging voor Handel en Ambachten bevordering in Watermaal-Bosvoorde » bestaat effectief, in
de vorm van VZW sinds 1983.
 
De VZW volgde op de vereniging in feite «Vereniging voor Initiatief »  dat in het begin van de jaren '60
werd gevormd.
 
Sociaal doel
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De VZW « heeft als doel, buiten elk beoog van winst, om de handel en de ambachten in Watermaal-
Bosvoorde te bevorderen en, met het oog hierop, om er het toerisme te bevorderen. »
 
« Zij heeft met name voor taak:

om, te organiseren, te coördineren of patroneren, de commerciële feesten (markten, braderijen,
rommelmarkten, prijskampen voor vitrines, markten, commerciële periodes...) ;

om het regelmatige overleg met de handelaars en ambachtslieden te verzekeren betreffende
problemen die hun eigen zijn;

om hun informatie te verzekeren over hun rechten en verplichtingen;

om samen te werken aan een betere dienst aan de bevolking van Watermaal-Bosvoorde door de
handel en de ambachten;

om samen te werken aan het opzetten van toeristensites van Watermaal-Bosvoorde en aan sociaal-
culturele activiteiten om er het toerisme aan te trekken; »

Statutaire bepalingen

De vereniging bestaat uit rechtsleden en handeldrijvende leden.
De rechtsleden zijn de Schepen bevoegd voor handel en de vertegenwoordigers van de Gemeenteraad,
verhoudingsgewijs aan het belang van de fracties.
De handeldrijvende leden en de ambachtsleden oefenen hun activiteit in de Gemeente uit, zijn als zodanig
erkend door de Raad van commissarissen en vertegenwoordigen de verschillende commerciële wijken (in
het totaal + 235 handelaars en restaurateurs).
 
De gewone algemene vergadering houdt zich elk jaar in de loop van het eerste halfjaar.
Elke beslissing van de vergadering vereist een dubbele meerderheid, zowel binnen de rechtsleden als
binnen de handelaars en ambachtslieden.
De Raad van Beheer omvat de Schepen bevoegd voor het economisch Leven, zestien vertegenwoordigers
van de Gemeenteraad (momenteel 4 DEFI, 7 Ecolo, 3 MR-GM, 1 GH en 1 PS-SPa) en zes
vertegenwoordigers van de commerciële wijken (Arcade-Visé, Archiducs,
Hospice-Payfa-Duc, Dries-Elan-Futaie, Keym-Bien Faire, Vander Elst en Wiener-Middelbourg).
Elke beslissing van de vergadering vereist een dubbele meerderheid, zowel binnen de rechtsleden als
binnen de handelaars en ambachtslieden.
Het Bureau bestaat uit 5 afgevaardigden van de Gemeenteraad (Voorzitter, Vicevoorzitter, secretaris,
Penningmeester en afgevaardigde Beheerder) en 3 afgevaardigden van de handelaars.
Het sociale jaar begint op 1 Januari en loopt af op 31 december.
De rekeningen van het afgelopen begrotingsjaar worden gecontroleerd door drie commissarissen (de
overste van de afdeling « Financiën » en de adjunct raadsvrouw van de dienst Inkomsten).
 
Verklaring van Algemeen Beleid- Legislatuur 2019-2024)
 
De actie van de Vereniging handelsbevordering past namelijk in de «  Verklaring Algemeen Beleid 2012-
2018  »
 
Wat het economisch leven en het plaatselijk leven betreft, zal de meerderheid:

de organisatie van gebeurtenissen en animaties in de Gemeente vergemakkelijken, zal zij de
handhaving en de vestiging van de nabijheidshandel bevorderen, en zij zal de initiatieven
aanmoedigen bestemd om de lokale handel en ambacht in een milieu verantwoordelijke geest te
bevorderen.

• 

• 

• 
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de rol, de middelen en actiemodaliteiten van de Vereniging ter handelsbevordering versterken, als
een dynamisch tool voor valorisatie van de handelscentra van de gemeente.

Activiteiten 2019

19d e Hulde avond aan de economische actoren van de Gemeente, presentatie van de wensen,
ontvangst van de nieuwe handelaars en overhandiging van prijzen voor de ondernemers die zich in
de loop van het vorige jaar hebben onderscheiden; overhandiging van een prijs aan de beste
minionderneming.

Provençaalse dorp: een geheel van handelaars vormt een heerlijke markt met typisch Provençaalse
accenten. Heeft plaatsgevonden op de Keym-plaats van 29 mei tot 02 juni.

Rommelmarkten: 7 evenementen (aangekondigd in het gemeenteblad en «l’Initiatives », de
periodiek van de Vereniging handelsbevordering (springkasteel, jongleer en make-up stand voor
kinderen, clowns en beeldhouwen van ballonnen, optredens van musici, verschillende concerten,).
Gelieve de toepassing van de nieuwe regeling te noteren voor de rommelmarkten, gericht op de
schikking en inschrijving prioriteiten van de brocanteurs (reservatie) en om de netheid van de site te
waarborgen bij het einde van de gebeurtenis (borgstellingen systeem).

Specifieke animatie: steun aan de 6 edities van "de Bosvoordse-Aperitieven", Halloween stoet, de
aanwezigheid van Sint-Niklaas in de galerijen van de Keym-plaats en de "Kerstmarkt" Andrée Payfa
Fosséprez plaats.

 
Mededeling
 
De periodiek  «  Vereniging voor handelsbevordering » steekt in een nieuw kleedje. Een graficus heeft het
logo en de opmaak van de flyer bewerkt. De druk en uitgave prijs van de periodiek wordt volledig door de
SIWB voor zijn rekening genomen. De handelaars worden niet meer bezocht voor reclame inlassing.
 
De Facebook-bladzijde van SIWB is eveneens vernieuwd.
 
Promotie en dynamiseren  van de handel plaats Keym
 
De Eindejaartombola
 
D e Vereniging voor handelsbevordering beschikt over geen enkel specifiek personeel: het is dus in
synergie met de Schepen van het economisch Leven dat deze activiteiten verwezenlijkt kunnen worden.
 
Op financieel vlak, geniet de Vereniging voor handelsbevordering van een gemeentesubsidie van 12.856 €

 

Conclusies

Namens de Vereniging voor handelsbevordering, bedanken wij de gemeentewerknemers voor hun werk
van administratief en financieel secretariaat, evenals al de handelaars, beheerders en vrijwilligers van
SIWB voor hun hulp bij de verschillende manifestaties.
 
Wij bedanken eveneens de aanwezige leden van de Gemeenteraad voor hun aandachtig beluisteren.

• 

• 

• 

• 

• 
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De Raad neemt kennis.

Victor Wiard rappelle que durant le premier confinement, il avait suggéré à l’Echevine la création d’une
plateforme en ligne pour tous les commerçants pour stimuler les habitants à connaitre les commerces de la
commune et à acheter local.  Il souhaite savoir où en est la réflexion car il pense que le Syndicat
d’initiative peut être un bon catalyseur pour la communication sur les réseaux sociaux.
Hang Nguyen répond qu’une série d’analyses et d’études avaient été menées suite au premier
confinement.  Il n’y a pas vraiment eu de consensus.  Aujourd’hui on constate plein d’initiatives mais le
résultat n’est pas toujours optimum.  La réflexion est menée pour le lancement d’un site internet mais pas
d’un webshop.  L’idée est de trouver l’outil qui conviendrait au plus grand nombre.
Martin Casier ajoute que le Syndicat d’initiative va devoir jouer un rôle essentiel dans la redynamisation
des commerces après la crise.  Il faudra y réfléchir au sein de l’asbl.
Alexandre Dermine souhaite revenir sur quelques points.  Le premier est le subside qui n’a pas augmenté
en 2019 or dans la DPG il est clairement indiqué la volonté d’augmenter le financement de l’asbl.  Il
regrette par ailleurs le fait de faire peser sur les commerçants l’organisation de certains événements et
pense que ce n’est pas un service à leur rendre, le syndicat doit rester soutenant. Il félicite en revanche
l’idée de tenir les réunions dans les quartiers commerçants car cela permet de se reconnecter à la réalité de
terrain.
Hang Nguyen répond que le Syndicat d’initiative a reçu un subside extraordinaire dans le cadre de la
COVID qui sera utilisé dans le cadre de la redynamisation.  Pour le budget 2021, une demande a été
introduite pour l’augmentation du budget.  En ce qui concerne les événements, le syndicat continuera à en
organiser mais il souhaite s’orienter davantage vers d’autres missions plus économiques.
Victor Wiard herinnert eraan dat tijdens de eerste lockdown, hij aan Mevr. de Schepen de oprichting van
een online platform voor alle handelaars had voorgesteld om de inwoners te stimuleren om de handel van
de gemeente te kennen en om lokaal te kopen.  Hij wil weten waar de reflectie is want hij gelooft dat de
Vereniging voor bevordering van de handel een goede katalysator kan zijn voor de communicatie via de
sociale netwerken.
Hang Nguyen antwoordt dat een reeks analyses en studies na de eerste lockdown werden gevoerd.  Er was
echt geen consensus.  Vandaag stelt men tal van initiatieven vast maar het resultaat is niet altijd optimaal. 
De discussie wordt gevoerd voor de lancering van een website maar niet voor een webshop. Het idee is het
werktuig te vinden dat voor het grootste aantal zou passen.
Martin Casier voegt eraan toe dat de Vereniging voor bevordering van de handel een wezenlijke nieuwe
dynamiek van de handel zal moeten teweeg brengen na de crisis.  Men zal erover moeten nadenken binnen
de VZW.
Alexandre Dermine wil op enkele punten terugkomen. Het eerste is de subsidie die in 2019 niet is
gestegen, echter in VAP is duidelijk de wil aangegeven om de financiering van de VZW te verhogen.  Hij
betreurt voorts het feit om de organisatie van bepaalde gebeurtenissen te laten wegen op de handelaars en
gelooft dat het hun geen dienst verlenen is, de Vereniging moet ondersteunend blijven. Hij feliciteert
daarentegen het idee om vergaderingen in de handelscentra te houden want dat maakt het mogelijk om zich
terug aan te sluiten bij de werkelijkheid op het terrein.
Hang Nguyen antwoordt dat de Vereniging voor bevordering van de handel een buitengewone subsidie in
het kader van COVID heeft ontvangen die in verband met opnieuw dynamiseren zal gebruikt worden. 
Voor de begroting 2021, werd een verzoek voor de verhoging van de begroting ingediend.  Wat de
gebeurtenissen betreft, zal de Vereniging er blijven organiseren maar zij wil zich meer naar andere meer
economische taken richten.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - cvba En Bord de Soignes - Presentatie: Benoît Thielemans.
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Van Anne Grisard, Alexandre le Clément de Saint Marc voor de periode van januari tot mei
2019

Van Cécile de Grand Ry, Marie-Noëlle Stassart en Benoît Thielemans voor de periode van
mei tot december 2019

Dit jaarverslag presenteert het beleid van de openbare vastgoedmaatschappijen (BGHM) evenals de
deelname van de bovengenoemde Beheerders aan de vergaderingen van de beleidsorganen van En Bord de
Soignes (eertijds Ville et Forêt), van 1 januari tot 31 december 2019. Ten gevolge van de
gemeenteverkiezingen van oktober 2018, werd de Raad van Beheer in mei 2019 vernieuwd.
Een  openbare vastgoedmaatschappij afkomstig uit de fusie
Ter herinnering, op 22 december 2015 fuseerden de BGHM: « Habitations et Logements sociaux
d’Auderghem », « Constructions d’Habitations Sociales de Woluwe-Saint-Pierre » en « Ville & Forêt de
Watermael-Boitsfort », om SCRL « En Bord de Soignes » (EBDS) te creëren. De fusie was effectief op 1
januari 2016, het huidig activiteitenverslag overloopt het vierde jaar van bestaan van de BGHM. Men mag
niet vergeten dat het fusieproces, op voltooiingsweg was in 2019.
Organisatie van de diensten en het personeel
Met betrekking tot personeel op 31/12/2019 telde EBDS 71,45 Voltijds Equivalenten arbeid (VTE) tegen
67,8 VTE in 2018, 62,6 VTE in 2015, 61,7 in 2016 en 62,3 in 2017. + 3 ter beschikking gestelde
maatschappelijke werksters door SASLS + 7 « art.60§7 »
1)  Organisatieschema

EBDS wordt in 3 departementen (waarvan sommige met assistenten aan de directie en
verantwoordelijken van diensten), onder leiding van een Directeur-Generaal, met 3 posten van steun aan
de directies georganiseerd (secretariaat, juridische dienst en communicatiedienst).

2)   Nieuwe functies vanuit de fusie ontstaan
Jurist, coördinator onderhoud, site referent (Stad van de Vriendschap), opvoeder (Stad van de
Vriendschap).
Meer in 2018: 1 VTE architect die wordt gefinancierd, door BGHM + ½ VTE administratief.
Meer in 2019: centrale technische beheerder, belast met de communicatie, educatieve coördinator,
conciërges in WSP (2).

3)   Aanpassing van de werkkring aan de nieuwe werkelijkheid van de maatschappij
Realisaties in 2019: verhuizing van het nieuwe hoofdkantoor begin 2019, studie over de
loonharmonisatie, voorbereiding van de sociale verkiezingen voorzien in 2020,...

 
Locatief beleid
De wachtlijst: 1157 in 2019 (2,38% van de 48.600 dossiers van vragen in RBC).
Nieuwe ondertekende huurovereenkomsten: 57 in 2019
 
Sociale werkelijkheid
Geïdentificeerde problematieken:

Veiligheid met betrekking tot respect van « samen leven »: nabijheid + gemeenschappelijke
ruimtes + gebruik van de huisvesting

De vroegere en de nieuwe huurders

Afwezigheid van intergenerationele contacten

Gebrek aan activiteit en animatie voor verschillende leeftijdsgroepen

Patrimonium                         

1. Samenstelling van het patrimonium

• 

• 

• 

• 
• 
• 
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EBDS bestaat uit 1875 huisvestingen die 4,7% van de Brusselse sociale huisvestingen
vertegenwoordigen.
 
Behalve de huisvestingen, beschikt EBDS eveneens over 772 garages of parking standplaatsen, over
lokalen die voor verenigingen bestemd zijn, 2 oppervlaktes voor commerciële doeleinden alsook van 11
kamers studenten kamers voor verhuur, toegestaan ter aanvulling van de hoofdhuisvestingen.

2. Opvallende bouwterreinen

       Zie verslag van RB aan AV

3. Projecten inzake uitbreiding van het Patrimonium

Dries: 3 geprefabriceerde modulaire huisvestingen (toelating neergelegd; gunstig advies van de
Commissie van overleg)

Bosrand: 9 huisvestingen

Cité: te bepalen in functie van het Masterplan  

4. Investeringsbouwwerven

Isolatie van de voorgevels Elandstraat 80,82 en 73,75 (Ontdekking van asbest in plafonnering; Termijn
contract met het architectuur bureau; Reaffectatie van de subsidies; Informatie aan de huurders en de
gemeentebevoegdheden; Contactname met IBGE; Werkgroep en test organisatie voor validatie van de
acties procedures).
→ Test bouwterrein in februari 2020 + diensten markt voor volledige studie (kwalitatieve selectie van 5
studiebureaus in november 2020)
Inrichting van badkamers, conformiteit aanpassing en vervanging van de verwarmingsketels Dries
Eland (Uitvoeren van verschillende renovaties van prototype appartementen; Renovatie met inrichting
van de keukens en inplanting van een badkamer; vervanging van de individuele verwarmingsketels;
Verplaatsing van de gastellers en conformiteit van de installatie; Vervanging van de raamwerk;
Invoeren van een ventilatiesysteem; Isolatie van de voorgevels). + Herconfiguratie en vergroting van het
Dries- Wijkhuis.

→ Toelating van Stedenbouwkunde toegekend door de Regio
 
Enkele cijfers van de Resultatenrekening 2017
 2016 2017  2018  2019  

Omzet
9.929.629

€
9.893.434

€
- 0,7%

10.016.205
€

+ 1,24 %10.086.151 € + 0,70 %

Resultaat van de
oefening

801.650 € 514.364 € -35,8% 820.610 €
+ 59,54

%
97.828 €

- 88,08
%

Loonlasten
3.022.409

€
3.359.671

€
+ 11 % 3.666.906 € + 9,14 % 3.687.365 € + 0,56 %

Basishuurprijzen
(buiten onbezet)

€
8.538.307

€
+ 2,6% 8.703.338 € + 1,9 % 8.902.326,00 + 2,29 %

Reële huurprijzen
7.422.211

€
7.571.037

€
+ 2% 7.708.435 € + 1,8 % 7.788.520 € + 1,04 %

Netto sociale
verminderingen *

919.193 € 967.270 € + 5,23% 994.842 € + 2,85 % 1.113.806 €
+ 11,96

%
 (*) verminderingen toegestaan aan de onzekerste huurders
Enkele elementen die de sterke winst verandering uitleggen:

• 

• 
• 
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Het totaal van de elementen van ongunstige stabilisatie in 2019 bedraagt 325K - hun verandering
zal zich niet herhalen.

Het totaal van de ongunstige veranderlijke elementen in 2019 stijgt tot 363K.

 
Beleidsorganen
EBDS wordt door 3 instanties beheerd:
 

1. Een Raad van Beheer van 16 leden die maandelijks bijeenkomt.

 

2. Een Beheerscomité van 6 leden omvattend de Voorzitter, de 2 Vicevoorzitters en 3 beheerders. 
Hij komt 2 keer per maand bijeen.

3. Een Directiecomité samengesteld uit de Directeur-Generaal en de 3 Departement directeurs.
                                Hij komt elke week bijeen.

 
Activiteit van de afgevaardigden van de gemeente Watermaal-Bosvoorde in 2019 :

 
Raad van Beheer Beheer comité

Aanwezigheid Zittingen Aanwezigheid
Anne Grisard, beheerder 6 6 _ _
Alexandre le Clément de Saint Marc,
beheerder en lid van Beheer comité

5 6 4 5

Benoît Thielemans, vicevoorzitter 6 6 4 5
Marie-Noëlle Stassart, beheerder 5 8 _ _
Cécile de Grand Ry, beheerder en lid van
Beheer comité

7 8 10 12

Benoît Thielemans, vicevoorzitter 6 8 10 12

De Raad neemt kennis.

Sandra Ferretti souhaite avoir des précisions concernant plusieurs points.  Quel est le pourcentage de vide
locatif dans le bâtiment de la rue de l’Elan ? Quel est le taux de satisfaction des locataires ? Existe-t-il un
processus de gestion des plaintes et d’analyse de celles-ci ?  Quelles sont les rémunérations des dirigeants
et des employés et ce dans l’idée de transparence ?  Elle se réjouit des projets de rénovation en cours et
souhaite, pour les prochains rapports, obtenir les rapports d’études qui sont commandées.
Joëlle M’Beka demande si le Conseil consultatif des locataires (COCOLO) existe toujours.
Benoît Thielemans répond qu’il y a actuellement à la rue de l’Elan 28 logements vides sur 136. En ce qui
concerne la satisfaction des locataires, quelque chose est en préparation via l’application « Happynest »
lancée par la SLRB. En ce qui concerne la transparence des rémunérations, pour les administrateurs c’est
publié, pour les autres il faut voir s’il est autorisé de donner ces informations.  Pour les rapports d’études, il
s’agit de marché de services d’architectes.  Et le COCOLO est toujours existant et un processus est en
cours pour la réélection.
Sandra Ferretti wil nauwkeurige informatie krijgen betreffende verschillende punten.  Wat is het
percentage van locatieve leegstand in het gebouw van de Elandstraat? Wat is de voldoeningsgraad van de
huurders? Bestaat er een proces van klachten beheer en analyse van deze?  Wat zijn de verloningen van de

• 

• 
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leiders en de werknemers en dit in gedachten van transparantie?  Zij verheugt zich over de lopende
projecten inzake renovatie en wil, voor de toekomstige verslagen, de studieverslagen verkrijgen die
worden besteld.
Joëlle M’Beka vraagt of de Adviesraad van de huurders (COCOLO) nog altijd bestaat.
Benoît Thielemans antwoordt dat er actueel in de Elandstraat, 28 lege huisvestingen op 136 zijn. Wat de
tevredenheid van de huurders betreft, is er iets in voorbereiding via de toepassing „Happynest“ die door
BGHM wordt gelanceerd. Wat de transparantie van de lonen betreft, voor de beheerders wordt het
gepubliceerd, voor de anderen moet men zien of het is toegestaan om deze informatie te geven.  Voor de
verslagen van studies, gaat het om de dienstenmarkt van architecten.  En de COCOLO bestaat nog altijd en
een proces is gaande voor de herverkiezing.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - Le Petit Propriétaire"- Presentatie: Benoît Thielemans

Dit jaarverslag presenteert de participatie als Beheerder van Benoît Thielemans aan RB, van 1 januari tot
31 december 2019.
 
Korte voorstelling van de Le Petit Propriétaire
Opgericht op 19 februari 1951 in Etterbeek, de naamloze vennootschap Le Petit Propriétaire, heeft als
onderwerp het sociale krediet.
Dankzij de regionale garantie, maakt het sociale krediet het mogelijk om betere rentes te verkrijgen voor de
hele duur van de lening, als het project van de ontlener bepaalde voorwaarden vervult.
De leningen moeten uitsluitend bestemd zijn voor de aankoop, de bouw, het behoud en de verandering van
sociaal of geassimileerd woningen in de Regio van Brussel-Hoofdstad.
Een eengezinswoning wordt als sociaal beschouwd of geassimileerd wanneer, zij aan de normen
beantwoordt die door de Regio Brussel-Hoofdstad gesteld zijn voor de aankoopprijs, de verkoopwaarde, de
bebouwde oppervlakte, de oppervlakte en de grondprijs.
Vergaderingen die in 2019 werden gehouden
RB van 12 maart 2019
RB van 03 april 2019
Gewoon AV 03 april 2019
RB van 03 september 2019
Activiteiten en resultaten van de maatschappij in 2019
Geen enkele lening kon, bij gebrek aan funding toegekend worden.
34 leningen waren op 31 december 2019 lopende voor een vordering bedrag van 3.016.908, 97 €.
De terugbetalingen door onze leners loop oefening 2019 bedroegen 814.810,36 €.
Dit bedrag omvat 439.087,96 € als maandelijkse afbetalingen en 375.722,40 € als totale voortijdige
terugbetalingen.
De resultatenrekening presenteert een verlies van 135.752,75 €. Het verlies legt zich enerzijds uit door
geleden verliezen als gevolg van gedwongen verkopen tijdens het jaar, en anderzijds ten gevolge van ons
verbod om vervroegde terugbetalingen van onze funding bij de banken uit te voeren terwijl onze klanten
ons vervroegd terugbetalen gezien de te hoge rentes die zij bij ons hebben.
Het verlies van de oefening brengt geenszins de voortzetting van het gebruik van de maatschappij in
gevaar. Het verlies van de oefening wordt door de uitgestelde resultaten geabsorbeerd en de thésaurie
maakt het mogelijk om de toekomstige termijnen het hoofd te bieden.
De activiteit van de vertegenwoordiger van de Gemeente van Watermaal-Bosvoorde in RB in 2019:
Benoît Thielemans, beheerder, heeft aan 1 RB en aan AV deelgenomen.

De Raad neemt kennis.
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Activiteitsverslag 2019 - vzw Spartwarande der Drie Linden - Presentatie: Jean-François de Le
Hoye.

Het jaar 2019

In 2019, heeft de Gemeente de verwarmingsketels vernieuwd van de Multisport hal, de sanitaire
verwarmingsketels van het stadium hersteld
De VZW heeft de aankoop van een marker gedaan voor het zwembad.
 
Voortzetting van het programma van de sportcheques die door de VZW worden uitgereikt.

Wat het personeel betreft, aanneming van Dominique Peeters als associatief werknemer.
 
Infrastructuren

Zwembad Calypso: 281.081 ingangen (buiten clubs) waarvan 150.322 particulieren.

De Multisport hal: maximum bezoeken van de Multisport hal tijdens het sport seizoen; buiten
bezetting voor organisatie van stage of toernooien.

Beachvolley: 589 uren van verhuur.

Tennis:

Zomer tennis : 282 clubleden; maar eveneens van specifieke verhuur

Winter tennis: 95 uur forfaitaire verhuur uren per week door particulieren en 161.5 uur door
de Tennis Academie (de resterende uren worden punctueel verhuurd

Het Minizwembad: 531 schoolabonnementen; 18 uren tijdvensters van 20 minuten door de
scholen gehuurd, die niet voor de schoolabonnementen hebben geopteerd

De Duska-zaal: een twintigtal uren van verhuur per week

Stadium, atletiek piste, de voetbal en- rugbyvelden: maximum bezoeken in het seizoen tijdens de
week maar beperkt in het weekend door een gebrek aan vestiaires.

 
Sportactiviteiten

De zwemschool: stijging van 56% van de leerlingen ingeschreven in het minizwembad; en stijging
van 42% in het Calypso zwembad

De basket school: 27 kinderen tussen 4 en 9 jaar. De lessen worden gegeven in het Koninklijk
Atheneum van Watermaal-Bosvoorde

De pré- en postnatale yoga: 2 zittingen van 4 tot 5 deelnemers elke week

Aqua gym: 2.931 deelnemers (de lessen worden gegeven 2 x/week)

De zwemstages in juli augustus voor kinderen en volwassenen: 179 deelnemers

Indoor biking: 4 samenkomsten van 10 tot 12 personen per week

 Opvallendste gebeurtenissen

Dag van het welzijn van de Regio Brussel-Hoofdstad

• 
• 

• 
• 

• 
• 
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6e uitgave van de Open Sporten Day op de site van het Sportpark van de 3 Linden

Schermen: Challenge Internationaal Maître André Verhalle

Atletiek:  Interscolaire ADEPS-Cross; Challenge Albert DAYER

Dag van de ADEPS sport  

Zwemmen: Springplank Challenge

Witte dagen van het onderwijs in juni in samenwerking met de gemeentescholen

Augustus 2019: Belgian Throwdown – competitie van CrossFit die meer dan 600 internationale
atleten bijeenbrengt

Aquathlon: ronde georganiseerd door RCBT

Sportdagen van school instellingen : Heilig-Bonifatius, International School of Brussels;
Sportfeest van de Japanse school; Europese school van Ukkel; Instituut Sint André

Voetbal: Voetbal Toernooien van RRC Bosvoorde; Toernooi van FC Polonia;

Aantal vergaderingen

De algemene Vergadering: 2 gewone

De raad van beheer: 3

Bureau: 14

Cofely/TP /vzw: 4

Vergaderingen met clubs: 10

Vergaderingen TP/VZW: 3

Vergadering voor het plaatselijke sportcentrum + advies van de gebruikers + ADEPS + AES: 19

De vergadering met verdelers van de Lagon: 3

Schoolreis van AES in Polen

De Raad neemt kennis.

Joëlle M’Beka demande s’il y a un bon taux de participation de la population aux tournois et si la
rénovation des gradins est prévue.
Jean-François de Le Hoye répond que pour la fréquentation des tournois il n’a pas de chiffre à
communiquer car ce sont des clubs privés mais il s’agit principalement d’habitants de la commune.  Quant
à la rénovation des gradins, ceux-ci sont classés et ne sont plus aux normes au niveau sécurité.  Pour la
tribune qui est également classée, une analyse est en cours avec un bureau d’étude pour la mettre en
conformité.
Joëlle M’Beka vraagt of er een goed deelnemingspercentage is van de bevolking aan de toernooien en of
de renovatie van de rijen banken is voorzien.
Jean-François de Le Hoye antwoordt dat voor het regelmatig bezoeken van de toernooien hij geen cijfer
heeft om mee te delen want het zijn particuliere clubs maar het gaat hoofdzakelijk om inwoners van de
gemeente.  Wat de renovatie van de rijen banken betreft, deze zijn ingedeeld en beantwoorden niet meer
aan de veiligheidsnormen op het niveau.  Voor de tribune die eveneens is ingedeeld, is een analyse met
een studiebureau aan de gang om ze conform te maken.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - Sibelga/Interfin - Presentatie : Cathy Clerbaux

• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 

• 
• 

• 

• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 

42/69Gemeenteraad - 24.11.2020 - Openbaar register



Wat zijn de respectieve rollen van Sibelga en Interfin?
SIBELGA is de beheerder van de elektriciteit- en gasnetten in Regio Brussel-Hoofdstad. INTERFIN
hergroepeert het patrimonium van de Brusselse gemeenten in de vervoer en distributie sector van de (Elia
en Fluxys) energie. Om die reden is Interfin financiering intercommunale van Sibelga en zijn exclusieve
aandeelhouder. Op grond van de statutaire bepalingen van Sibelga en Interfin, zijn de beheerders mandaten
van Sibelga en Interfin niet te scheiden.  
Aantal vergaderingen en bevoegdheden van de Raad van beheer
De Raad van beheer in Sibelga is tot 11 maal toe in de loop van 2019 bijeengekomen. Hij neemt
beslissingen in het bijzonder inzake tarieven, regelgeving, investeringsplannen, en van uitvoering
programma's van de opdrachten van openbare dienst die moeten toegepast worden ter uitvoering van de
wetten en beschikkingen die de elektriciteit en gas markten organiseren.
 
De activiteit van de Raad van beheer en het Bureau in Interfin bestaan hoofdzakelijk erin om de periodieke
deelname en de activiteiten van de verschillende deelnemende vennootschappen te volgen. De Raad van
beheer in Interfin is tot 9 maal toe in de loop van 2019 bijeengekomen. 
Door de volledige vernieuwing van de Raden van beheer Sibelga en Interfin tijdens de algemene
Vergaderingen van juni 2019, werd een specifieke zitting met als onderwerp de presentatie van de context
en de activiteiten van twee intercommunales georganiseerd, ter attentie van de nieuwe beheerders op 6
september 2019. En er werd een installaties bezoek op 22 november 2019 georganiseerd.
Belangrijke elementen voor de balans 2019
1.Financiële situatie
Aangezien de vorige jaren, en overeenkomstig de aangegane verbintenissen, Sibelga en Interfin samen
gezorgd hebben voor 95 miljoen euro inkomsten aan de gemeenten (terugkerende envelop) d.w.z 35,7
miljoen voor de retributie van het wegennet die door Sibelga aan de gemeenten wordt betaald en 59,3
miljoen voor het gewone dividend Interfin, zonder het voordeel te tellen dat bestaat uit de dienst van de
openbare verlichting (gemiddeld budget van 26 miljoen € zonder BTW) wordt gevormd.
2.Energiemarkt en richtlijnen EU
Op 21 januari 2019, werd de RB ingelicht over de taken die aan GRD in het nieuwe genoemde pak
Europese regelgeving Clean Energy Package toekomen. Het betreft talrijke materies: energieprestatie van
de gebouwen, de hernieuwbare energiebronnen, de energiedoeltreffendheid en governance. De Lidstaten
moeten in intern recht het geheel van deze teksten voor 31/12/2020 omzetten. Deze termijnen zullen
moeilijk zijn om, vooral in België aangezien het geheel van de bevoegde niveaus inzake energie (de 3
Regio's en federaal) de teksten moet omzetten opdat deze omzetting volledig zou(vereist in het algemeen
een termijn van 3 jaar) zijn.
 
3.Plan van investering 2020-2024
De investeringen hebben ten doel de toekomstige behoeften van Sibelga voor te bereiden en de goede
werking van de netwerken te waarborgen. Zoals de beschikkingen het voorzien die de markt van de
elektriciteit en het gas organiseren, worden de investeringen plannen voorgelegd, na de goedkeuring van
de Raad van beheer van Sibelga, aan Brugel en aan de Regering. Het investeringsplan dient eveneens tot
de basis van kosten bepalen die in de tarieven moet geïntegreerd om de investeringen te kunnen
financieren (ongeveer 90 miljoenen € in rechtstreekse en indirecte kosten per jaar).
 
De punten die hoofdzakelijk in verband met de investeringen plannen 2020 – 2024 moeten weerhouden
worden, zijn:
 

Voor elektriciteit:

-er wordt bijzondere aandacht geschonken aan het veiligstellen van aanvoerkoppelingen met een
versterking van de lichamelijke beveiliging (indringing/brand) van gebouwen en een stijging van de

• 
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envelop voor de renovatie van de gebouwen,
-in verband met de politiek van de overgang naar 400 V, wordt de aanpassing van het bestaande
netwerk voortgezet en een envelop is voorzien voor de uitbreiding van het aantal ladingspalen voor
elektrische voertuigen op het wegennet,
-op het gebied van slimme meters, is de vervanging van de bestaande bidirectionele statische tellers
voorzien; een slimme meters roll out zal in principe in 2022 beginnen.

 

Voor gas:

-weinig investeringen zullen in gas worden gedaan (investeringen voor de overgang van L gas naar
H waren al in aanmerking genomen, tevoren).

 
Programma van de opdrachten voor openbare dienst 2020
Ter herinnering, de 2 hoofdtaken die Sibelga sinds lang waarneemt voor de openbare dienst zijn een
opdracht van sociale dienstlevering en de taak van openbare gemeenteverlichting. Men moet er sinds 2017
de coördinatie van de projecten SolarClick en NRClick (gesubsidieerd voor 100% door de Regio en dus
niet ten laste van de tarieven) bijvoegen alsmede, sinds 2018, de omzetting van het netwerk voor de
overgang van het „arme“ L gas naar het „rijke“ H gas en een nieuwe begeleidingstaak van de openbare
overheid in het ontvouwen van infrastructuren voor de verdeling van alternatieve brandstoffen (bijvullen
van elektrische voertuigen en met gas).
 
In verband met SolarClick en NRClick, voorziet het programma voor 2020 in de implementatie
respectievelijk een vijftigtal fotovoltaïsche installaties en 25 bijkomende renovatie HVAC-projecten. Ter
herinnering, het SolarClick-programma heeft als doel het invoeren van fotovoltaïsche panelen op  de daken
van de openbare gebouwen van de gemeente- en (para) regionale overheid. Sibelga werd door de Regio
gemachtigd om het heel programma te coördineren: studies, overdracht van de Overheidscontracten,
voorbereiding en opvolging van de werkzaamheden, opvolging van de exploitatie van de installaties
gedurende heel hun levensduur (20 jaar).  
 
Betreffende het NRClick-programma, dit is gebaseerd op het energieboekhouding werktuig dat een paar
jaar geleden voor de gemeenten werd ontwikkeld en naar de regionale overheid para uitgebreid. 
 
Strategisch plan
Op 22 oktober, heeft RB met algemene stemmen het nieuwe strategische plan voorgesteld door de
Directeur-Generaal voor de 5 volgende jaren aanvaard. « Shape Our Future » is samengesteld uit drie
samenhangende en afhankelijke aspecten: een strategische visie, de definitie van nieuwe waarden en het
plan van MOV (Maatschappelijk duurzaam ondernemen). De verwachte wettige rollen van Sibelga zijn de
productie en het gebruik van groene energie te bevorderen, de openbare energieverspilling te bestrijden en
een 100% elektrisch openbaar vervoer te ontwikkelen. De sterke basisveronderstelling van de visie is dat
de Overeenkomst van Parijs zal bereikt worden en dat Sibelga geconcentreerd blijft op Brussel. De visie, in
2050, is die van een passief bouw of duidelijk minder energievretend, producties afkomstig uit bronnen
van hernieuwbare energie en 100% gedecentraliseerd op schaal van de wijken en de autonome, elektrische
en gedeelde voertuigen, die als oplossing van opslag worden gebruikt. 

De Raad neemt kennis.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - vzw Vivre chez Soi - Presentatie: David Leisterh.

• 
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Het activiteitenverslag: synthese aantekening - jaar 2019
 

1. Het personeel

 
Vivre Chez Soi telt 39 werknemers ten laste van de VZW en 6 ten laste van de gemeente.
Het team is onder meer samengesteld uit 25 familiale helpers en uit 11 huishoudhulpen.
 

2. De sociale dienst

 
Tijdens dit jaar 2019 hebben wij 32 nieuwe begunstigden opgenomen d.w.z 28 nieuwe alleenstaande
personen en 4 koppels. 
Wij merken eveneens op dat het ten laste nemen van onze actieve klanten aanzienlijk is toegenomen (mix
van kleine en grote prestaties, verschillende keer per week).
De groei van de wekelijkse prestaties voor eenzelfde persoon, is vaak verbonden aan een belangrijke
verslechtering van de gezondheidstoestand alsmede aan een verlies van autonomie.

Wij blijven derhalve een stijging van nieuwe hulpverzoeken vaststellen met een toenemende complexer
worden van de situaties. Om er doeltreffend op te antwoorden, blijven onze maatschappelijke
werkers, werkzittingen begeleiden op gerichte specifieke situaties met de verwezen familiale helpers.
Tijdens dit « overleg », is een diepgaande analyse evenals een betere uitwerking van de strategieën en
vooruitzichten dan mogelijk. Dit draagt bij het voorgestelde begeleidingsproject ruim te bevorderen.
 

3. Het Opleidingscentrum

 
Parallel met zijn hulpdiensten, beschikt de VZW eveneens over een opleidingscentrum.

Academisch jaar 2018-2019: 20 leerlingen hebben de vorming het hele jaar gevolgd, waarvan 3
mannen (de gemiddelde leeftijd bedroeg 40 jaar).

Academisch jaar van 2019-2020: 25 ingeschreven personen waarvan 2 mannen (gemiddelde
leeftijd 38 jaar).

 

4. De voortgezette vorming

 
Zoals elk jaar, zijn alle familiale helpers/huishoudhulpen verplicht om tussen 20 en 30 uur
bijscholingscursussen te volgen.
Wij merken op dat het administratieve team eveneens de opportuniteit heeft gehad om verschillende zeer
nuttige opleidingen te volgen om opening en vernieuwingen te onderhouden.
 
 

5. Maaltijden aan huis

 
Ter herinnering, Vivre Chez Soi verzorgt de levering en de opvolging van de bestellingen. De uitwerking

• 
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en de voorbereiding van de maaltijden evenals de facturatie worden door het OCMW voor haar rekening
genomen.
In 2019 hebben wij 32.381 maaltijden (29.409 warme schotels en 2.972 koude schotels), d.w.z een
maandelijks gemiddelde van 2.698 maaltijden geleverd.
 
424 maaltijden meer, dan in 2018 (35 maaltijden/maanden meer) werden dus dit jaar geleverd, hetgeen met
een stijging van 1,32% overeenstemt.
 
In 2019 hebben wij 65 nieuwe aanvragen geregistreerd.
234 gezinnen hebben de maaltijden in 2019 ontvangen.
 

6. De dienst « professioneel knutselen »

 
Een subsidie dekt momenteel de technische dienst (halftime van een arbeider + kosten) tot 31/12/2019.
Rekening houdend met het sterke verzoek van interventie vanwege onze begunstigden, hebben wij een
tweede arbeider halftime in dienst willen nemen waarvoor wij terug een aanvraag van subsidies invoeren
bij het Ministerie van de Regio van Brussel-Hoofdstad in afwachting van een antwoord).
 
Tussen 1 januari en 31 december werden 2019, 140 fiches van werkzaamheden aangevuld en 169
interventies werden uitgevoerd, d.w.z 21,5% meer dan in 2018.
 

7. Mémoire Vive

 
Ter herinnering, Mémoire Vive zoekt, via de realisatie van een kortfilm, om aan de vijfenzestigplussers de
mogelijkheid te bieden om over een zeer precieze thematiek te spreken, vaak in verband met Watermaal-
Bosvoorde.
 
In 2019 hebben verschillende ontmoetingen met La Vénerie plaatsgevonden om het project « Des capsules
et vous » voor te bereiden.
En meer, de voorbereiding van het project « Muziekpublique », een concert dag in woningen van de
residenten. Het OCMW en La Vénerie zijn partners en een eerste vergadering heeft plaatsgevonden
teneinde de mogelijkheid van een samenwerking met Mémoire Vive voor de realisatie van een portret te
evalueren rond de gebeurtenis. Dit project moest plaatsvinden op 20 mei 2020 maar zal uitgesteld worden
(wegens de gezondheidscrisis).
Vervolg van de vergaderingen en samenkomsten in verband met het project dat ter gelegenheid van het 100
jaar van de Tuinwijken moet ontwikkeld worden, namelijk met de coördinatrice van de gebeurtenis
aangesteld door de Woningmaatschappijen  Floréal en Le Logis.
 

8. Methode van kwalitatieve evaluatie

 
Het Thema dat voor de cyclus 2020/2023 wordt gekozen, heeft betrekking op de interne en externe
communicatie. Dit thema werd gekozen teneinde de uitwisseling tussen de onze personeel teams en onze
communicatie naar de begunstigden te vergemakkelijken. Deze thematiek is van groot belang wat een
betere doeltreffendheid betreft, een verbetering van de coördinatie binnen de familie-hulpteams en
huishoudhulpen en  tenslotte, onze begunstigden die gemakkelijker toegang krijgen tot de informatie over
hun situatie.
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9. De activiteiten

 
De sociale afzondering treft een groot deel van de personen van de vierde leeftijd.
De meerderheid onder hen leven alléén (in 2019, 85,71% van de families die door Vivre Chez Soi worden
geholpen, waren alleenstaanden) en ondervinden problemen van mobiliteit wat hun vaak niet meer toelaat
om zich op autonome wijze naar activiteiten te begeven.
Niet minder dan 37 wekelijkse activiteiten werden in 2018 georganiseerd.
 
Dit jaar, vormden een vijftiental regelmatige deelnemers (hoofdzakelijk vrouwen) de kern van de groep.
Aan deze betrekkelijk verbonden groep voegen zich een paar specifieke deelnemers die zich inschrijven
wanneer de voorgestelde activiteit hun belangstelling wekt.
 
Samengevat werden 43 activiteiten in 2019 georganiseerd.
 

10.  Vooruitzichten voor 2020

 

Lancering van het gekozen project in verband met de kwaliteit methode 2020-2023

Voortzetting en ontwikkeling van de samenwerking met het sociale netwerk

 

11. Diversen 

 

Ter herinnering, in samenwerking met AIS Delta en het OCMW, stelt Vivre Chez Soi transit
huisvestingen ter beschikking (hernieuwbare huurovereenkomst van 6 maanden 3 keer). De 3
huisvestingen worden voortdurend bezet.

Wij ontvangen altijd begunstigden (oude vrienden) rond de moestuin.

De Raad neemt kennis.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - "Mission locale d'Etterbeek" - Presentatie: David Leisterh.

1. Algemene context

 
Ter herinnering, zijn de Lokale Taken zijn erkende VZW’s op grond van de Beschikking van 27 november
2008 betreffende de steun van de Lokale taken voor de werkgelegenheid en « lokale werkwinkels ».
Zij hebben ten doel de integratie van de werkzoekenden op de arbeidsmarkt te bevorderen en om zo'n
integratie te organiseren, om alle initiatieven te ontwikkelen om de sociaaleconomische integratie van de
werkzoekende te verbeteren die van de arbeidsmarkt is verwijderd.
Een besluit van de Regering van de Regio Brussel-Hoofdstad van 8 maart 2012 heeft de Regio in 6 zones
verdeeld. Watermaal-Bosvoorde wordt dus aan de Lokale Taak van Etterbeek verbonden.

• 
• 

• 

• 
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2. Opvallende gebeurtenissen

 
Een situatie die verbetert
Vorig jaar, kondigde ik u de komst aan van een nieuwe Directrice aan het hoofd van de Lokale Taak van
Etterbeek.
Talrijke maatregelen zijn nu reeds getroffen voor:

Een positief beeld heropbouwen buiten de instelling

De oprichting nieuwe projecten inzake opleiding

Nieuwe aanwervingen

Herdefinieerde rollen en verantwoordelijkheden op meer duidelijkere en meer nauwkeurige wijze
aangeven

Een duidelijke wil om het initiatief te hernemen, eerder dan om de gebeurtenissen te ondergaan,
zoals men het vroeger heeft gekend

 
Samenwerking met het Huis van de Tewerkstelling van Watermaal-Bosvoorde
De Lokale Taak van Etterbeek neemt deel aan de bestuursvergaderingen georganiseerd in het huis van de
Tewerkstelling van Watermaal-Bosvoorde. De vergaderingen maken het mogelijk om met de verschillende
instellingen en lokale bevoegdheden op de behoeften en de verwachtingen met betrekking tot vooruitzicht
op de werkgelegenheid en de vorming uit te wisselen.
De Lokale Taak werkt actief mee in de activiteit  de vergaderingen van de Vink. Zij maken het mogelijk
ofwel om werkgevers te ontmoeten, partners, ofwel om pedagogische werktuigen uit te wisselen.
 
 
Diversen

De Dienst Werkgelegenheid Opleiding heeft 511 werkgelegenheid zoekers begeleid

 

In verband met het Programma van Professionele Transitie « Bouw » (PTP), hebben 27 arbeiders
van MLETT, een totaal van 29.295 manuren gepresteerd

Dit project heeft 9 werknemers een arbeidsovereenkomst verwerven.
 

In verband met het Programma van Professionele Transitie « Régie Mobile pour la culture »
(PTP), hebben 17 arbeiders van MLETT, een totaal van 16.202,5 manuren gepresteerd

Dit project heeft de inzet naar werkgelegenheid van 5 personen toegelaten
 
 

3. Enkele cijfers

                                                                                                             
 2018     2019

• 
• 
• 
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Inkomsten  3.520.490 € 3.590.068, 74 €

Uitgaven 3.501.271 € 3.569.241, 19 €
Boni 19.219 € 20.827,55 €
                              
 

4. Persoonlijke implicatie

Ik vergader binnen de Lokale Taak van Etterbeek als beheerder.
In 2019 heb ik aan 4 raden van beheer op vijf bijeengeroepen deelgenomen.
Ik heb eveneens aan de selectie jury van de nieuwe financiële Directeur deelgenomen.
 

De Raad neemt kennis.

Alexandre Dermine demande quel est le taux d’accompagnement des chercheurs d’emploi boitsfortois.  Il
demande également si la commune s’inscrit dans la démarche d’accueil des demandeurs d’emploi sous la
forme d’un contrat « Programme de Transition Professionnelle ».
Gabriel Persoons dit qu’il n’a pas les coordonnées précises des personnes mises à l’emploi, il va se
renseigner.
Joëlle M’Beka demande si la mission locale travaille en collaboration avec l’antenne des 3 Tilleuls.
David Leisterh répond qu’il y a des liens entre le CPAS (l’insertion professionnelle) et la Mission locale et
ce depuis plus de 20 ans.  Cette collaboration date des difficultés qu’il y a eu à l’époque au Dries. 
Quelques initiatives sont prévues également avec la Maison de l’Emploi.
Alexandre Dermine vraagt wat het begeleidingsniveau is van de Bosvoordse werkzoekenden. Hij vraagt
eveneens of de gemeente zich inschrijft in de ontvangstmethode van de werkzoekenden onder de vorm van
een contract van  « Professioneel Transitie Programma ».
Gabriel Persoons  zegt dat hij de nauwkeurige personalia van de personen aan het werk gezet niet heeft, hij
zal zich informeren.
Joëlle M’Beka vraagt of de plaatselijke missie in samenwerking met de antenne van de 3 Linden werkt.
David Leisterh antwoordt dat er een band is tussen het OCMW (de professionele integratie) en de
plaatselijke missie en dit sinds meer dan 20 jaar.  Deze medewerking dateert vanaf de moeilijkheden die er
toentertijd op Dries geweest zijn.  Enkele initiatieven zijn eveneens voorzien met het Huis van de
Werkgelegenheid.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - Vivaqua - Presentatie: Gabriel Persoons.

1. Algemene context

 
Ter herinnering, VIVAQUA heeft als onderwerp de studie, de instelling, de uitbating en de ontwikkeling
van diensten en productie installaties, voor behandeling, vervoer en voor verdeling van drinkwater, evenals
de afwatering en de bestrijding tegen de overstromingen (onweer bekkens).
Het gaat over een intercommunale die 23 steden en gemeenten verenigt, evenals een intercommunale
(IECBW).
 
VIVAQUA is onderworpen aan de voogdij van de Regio van Brussel-Hoofdstad.
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2. Enkele cijfers          

 
 2018     2019
Bediende inwoners 2.25 miljoenen inwoners 2.25 miljoenen inwoners
Aantal tellers 363.179 370.786
Prijs van het water in Brussel 3.60 euros / m³ 3,24 euros / m³
Productievolume 134.4 miljoenen m³ 130,9 miljoenen m³
Verkoopvolume 134.2 miljoenen m³ 131,4 miljoenen m³
Omzet 292,1 miljoenen euros 270,5 miljoenen euros
Investeringen 102,3 miljoen euros 108,8 miljoen euros
Adductie 520 km 520 km
Verdeling 222 km 222 km
Distributie 2.359 km 2.370 km
Collectoren van sanering 109 km 118 km
Riolen 1.783 km 1.905 km
Reservoirs 21 15
Onweer bekkens 31 30
Pompstations 60 66
Aantal medewerkers 1339 1.374
               
                                              

3. Sleutel gebeurtenissen van 2019

 
Nieuwe beleidsorganen
 
Op 20 februari 2019, heeft de algemene Vergadering van VIVAQUA de samenstelling van de Raad van
beheer na de gemeenteverkiezingen van 2018 vernieuwd. Een nieuw executief kantoor werd eveneens
aangewezen.
 
 
Starten met het strategische VIVANEXT plan
Zoals u het weet, is 2019 het jaar van de lancering van het strategische plan VIVANEXT 2019-2024.
 
Dit plan heeft VIVAQUA toegelaten om een visie uit te werken op middellange termijn, om zijn waarden
te bepalen, en om zich 6 strategische doelstellingen vast te leggen.
 
Het werd opgesteld met de medewerking van 350 personeelsleden, alle diensten bij elkaar genomen, en
goedgekeurd door de Raad van beheer eind april 2019.
 
De taak van VIVAQUA is « aan allen een duurzame en permanente toegang  te verzekeren tot een water
van kwaliteit, het afvalwater te collecteren en tegen de overstromingen te strijden. »
 
Zijn visie is « allen samen, met trots een actieve moderne openbare dienst  te vertegenwoordigen, geopend
op de wereld en vastberaden gericht naar de toekomst, geconcentreerd op de behoeften van zijn klanten en
van de maatschappij, die in de bescherming van het milieu worden verplicht.  »
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Presentatie van de 6 strategische doelstellingen
 

1. De financiële duurzaamheid waarborgen al in de verandering investerend

 
VIVAQUA heeft een constant dalende omzet sinds 2014. Maar de uitgaven blijven hoog, en de
investeringen groeien door de verouderde staat van de infrastructuren.
 
De huidige schuld van VIVAQUA bedroeg 889 miljoen euro eind 2019.
 

2. De talenten van zijn personeel valoriseren mobiliseren en ontwikkelen

 
Een van de uitdagingen van omvang is zijn personeel te verjongen. Men is van mening dat tussen 14% en
18% van het personeel gepensioneerd zal vertrekken vóór 2024.
 

3. De kwaliteit van de diensten optimaliseren die aan de gebruikers/abonnees/klanten en burgers
worden verleend

 
VIVAQUA wil zijn communicatie werktuigen aanpassen aan de verscheidenheid van zijn klanten.
 
Eind 2021, zal een nieuwe website met name elke klant toelaten om toegang tot zijn persoonsgegevens te
hebben en om ze te wijzigen, zijn rekeningen te raadplegen, een betaalbaarstelling te activeren, enz…
 

4. De infrastructuren behouden / wezenlijke hulpbronnen voor de uitoefening van zijn taak

 
VIVAQUA kent betrekkelijk goed zijn assets, wanneer zij gemakkelijk toegankelijk zijn. Het is minder
geval van zijn begraven historische werktuigen.
 
Om deze moeilijkheid te verhelpen, wordt een Beleidscentrum van de assets gecreëerd om de behoeften in
investeringen en in onderhoud te analyseren door beter met de klimatologische technologische
ontwikkelingen rekening te houden .
 

5. Zijn methode inzake duurzame ontwikkeling versterken

 
VIVAQUA is geografisch gezien een zeer verspreide onderneming.
 
Nochtans zijn talrijke maatregelen getroffen teneinde haar koolstof voetafdruk te verminderen
 
In dit verband heeft VIVAQUA ondernomen om zelf de schalen te vervaardigen noodzakelijk voor het
herstel van de riolen door zijn eigen fabriek op de Birmingham site te bouwen, in Anderlecht.
 

6. Zijn wettigheid als openbare dienstverlener verzekeren

 
In een context van relatief wantrouwen, ten opzichte van de overheid, wil VIVAQUA zijn wettigheid en
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vertrouwen van de bevolking versterken, met name door zijn governance model van strengheid, zijn beleid
en zijn communicatie ten opzichte van de burgers, de beheerders, maar ook van de gemeenten en de
Brusselse besluitvormers te verbeteren.
 
Toepassing van het plan
 

1. Human Ressources

 
VIVAQUA heeft verschillende ontbrekende profielen zoals een Directrice HR, een architect IT,
gerekruteerd, maar eveneens bijna 80 nieuwe medewerkers.
 
Bovendien werden 28 interne en externe examen georganiseerd.
 

2. Project « CUSTOMER FIRST »

 
Eén van de eerste etappes van het plan is de modernisering van de databases, die niet meer aan de
verwachtingen van de abonnees en het personeel zijn aangepast. Het huidige informaticasysteem zal
vervangen worden.
 

3. Project « COCKPIT »

 
Dit project heeft ten doel het financiële systeem van beleid te herdefiniëren, met inbegrip van de
analytische boekhouding, het begrotingskader en financiële reporting.
 
Van juni tot oktober 2019, werd het financiële systeem geëvalueerd. Het zal volledig herzien worden om
de opvolging van VIVAQUA te ondersteunen, door met name rekening te houden met de eisen van de
nieuwe regulerende instantie, BRUGEL.
 

4. Plan van meerjarige investering

 
De Raad van beheer heeft het meerjarig investeringsplan goedgekeurd, die ten doel heeft een niveau van
vernieuwing te bereiken dat voor elk soort infrastructuur wordt bepaald, en met name om 22.000 tellers per
jaar te vervangen.
 

4. Vooruitzichten

 

1. BRUGEL en de prijs van het water

 
BRUGEL is de Brusselse onafhankelijke instantie van regulering. Het wordt verzocht de prijs van het
water te controleren en om de algemene voorwaarden van VIVAQUA goed te keuren.
 
De prijzen van het water zullen gereguleerd worden en zullen op de reële kosten moeten gebaseerd zijn.
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BRUGEL zal eveneens aan VIVAQUA „een factor van efficiëntie opleggen” op de beheersbare “ kosten”,
dat wil zeggen deze waarop VIVAQUA een controle heeft.
 

2. STRATEGISCH PLAN

 
40 prioritaire projecten werden voor 2020 geïdentificeerd, waaronder een bijzondere aandacht aan de
verbetering van de dienst aan de cliënteel zal gegeven worden.
 

3. OSIRIS

 
Zoals u het weet, is OSIRIS het platform dat aan de coördinatie van de bouwwerven van wegennetten in de
Brusselse Regio wordt gewijd.
 
De werking van de Diensten van VIVAQUA moet aangepast worden om de nieuwe beschikkingen van de
Beschikking Bouwterrein op wegennet en de evoluties van OSIRIS te eerbiedigen teneinde tot een betere
mobiliteit in de stad bij te dragen.
 

5. Persoonlijke  implicatie

Ik zetel in de Raad van beheer van VIVAQUA. In 2019 heb ik 10 vargerderingen (op 11) van de raad van
beheer bijgewoond.

De Raad neemt kennis.

Alexandre Dermine revient sur la fusion Hydrobru/Vivaqua et demande si les tensions au sein du
personnel sont apaisées en ce qui concerne les départs à la pension et la réorganisation interne. La politique
de mensualisation a été lancée en 2019, il souhaite savoir si c’est une réussite sachant qu’il n’a pas
constaté une diminution des plans de paiement.
Gabriel Persoons répond que la question des pensions est gérée par une société externe, Hydralis, qui a
subi un gros revers financier en 2018.  Depuis qu’il est administrateur il constate que le rendement est
meilleur.  En ce qui concerne le management chez Vivaqua, il assure un degré élevé de professionnalisme.
La directrice a su reprendre en main les équipes et mettre les renforts où il le fallait.  En ce qui concerne la
réussite de la politique de mensualisation des factures d’eau, il n’a pas encore de rapport.  Il peut informer
qu’un système de facturation automatique a été mis en place et est efficient.  Pour les familles plus
défavorisées et les recouvrements à faire, le lien avec les différents CPAS a été renforcé et une équipe a été
mise en place.
Alexandre Dermine komt terug op de fusie Hydrobru/Vivaqua en vraagt of de spanningen binnen het
personeel zijn gaan liggen wat het vertrek op pensioen en de interne reorganisatie betreft. Het beleid inzake
maandelijkse rekeningen werd in 2019 gelanceerd, en hij zou graag willen weten of het een succes is
aangezien men geen vermindering van de afbetalingsplannen heeft vastgesteld.
Gabriel Persoons antwoordt dat de kwestie van de pensioenen door een externe vennootschap wordt
beheerd, Hydralis, dat een grote financiële tegenslag in 2018 heeft ondergaan.  Sinds hij beheerder is stelt
hij vast dat het rendement beter is.  Wat het management bij Vivaqua betreft, waarborgt hij een hoge graad
van professionalisme. De Directrice heeft de teams terug in de hand kunnen nemen en versterkingen
voorzien waar het nodig was.  Wat het succes van het beleid inzake maandelijkse waterrekeningen betreft,
heeft hij nog geen verslag.  Hij kan mededelen dat een systeem van automatische facturering werd
ingevoerd en efficiënt is.  Voor de minder begunstigde families en de uit te voeren invordering, werd de
band met verschillende OCMW’s versterkt en een team is opgesteld.
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Activiteitsverslag 2019 - vzw Plaatselijke Werkaangelegenheidsagentschap - Presentatie: Gabriel
Persoons.

1. Algemene context

 
Ter herinnering, Art. 8. § 1. van Wetbesluit van 28 december 1944 betreffende de sociale zekerheid van de
werknemers, verplicht elke gemeente een Lokaal Agentschap voor Werkgelegenheid in te stellen, onder de
vorm van VZW.
Dit Lokaal Agentschap voor de werkgelegenheid is bevoegd, in samenwerking met het Nationale Bureau
van de Werkgelegenheid, voor de organisatie en controle van activiteiten die niet door de regelmatige
arbeidscircuits worden ontmoet.
Sinds 1 januari 2016, werden deze bevoegdheden overgebracht naar de Regio’s. In Brussel, is het
ACTIRIS die de PWA agenten in dienst heeft.
De Lokale Agentschappen voor Werkgelegenheid stellen nabijheidsarbeid voor dat toelaat:

- aan werklozen van lange duur en personen die genieten van sociale integratie inkomen of de
welzijnszorg hulp om zich socioprofessioneel te reclasseren;

aan particulieren, verenigingen, onderwijsinstellingen, tuinbouwers of landbouwers om van de
diensten te genieten die niet door de regelmatige trajecten van werk worden ontmoet (kleine knutsel
werkzaamheden, tuinieren, kinderopvang of zieke personen, opvang van de kinderen voor of na de
school…).

 

2. Samenstelling

 
Deze vereniging zonder winstoogmerk moet paritair samengesteld zijn, enerzijds, uit leden die door de
gemeenteraad of de gemeenteraden volgens de verhouding tussen de meerderheid en de minderheid
worden benoemd en anderzijds, uit leden die de organisaties vertegenwoordigen, die in de nationale Raad
van de arbeid zetelen.
Sinds 2019 wordt zij door Mevrouw Laurence HENNIQUIAU voorgezeten, die door Mevrouw Isabelle
VANDAM wordt gesteund, verantwoordelijke van het ALE.
 
 

3. Herinnering van de taken

 
De taak van ALE is dubbel:
Ten eerste in verband met haar taak van integratie, organiseert zij en ontwikkelt scheppende activiteiten
van werkgelegenheid die niet door de regelmatige arbeid circuits worden ontmoet. Zij vergezelt dus
werklozen van lange duur in het kader van de uitoefening van kleine werkzaamheden van nabijheid.
Wat de voorwaarden om aan het ALE te werken, evenals de voorwaarden betreft om van de uitkeringen
van het ALE te genieten, laat ik me toe om naar het activiteitenverslag te verwijzen.
Ten tweede levert zij een hulp voor de individuele vorming, met name door een avondles en een specifieke
opleiding te financieren voor de werklozen van lange duur, maar eveneens in co organisatie  of
deelnemend aan verschillende gebeurtenissen.

• 
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4. Opvallende gebeurtenissen

 
Vernieuwing van de beleidsorganen
Ondanks de belangrijke rol van het ALE in de begeleiding van de lange duur werklozen, bent u niet zonder
weet te hebben dat zijn organen momenteel verlamd zijn de « lege stoel politiek» van de sociale
vertegenwoordigers.
Deze houding die sinds zeer vele jaren duurt heeft de organen van het ALE verhinderd om hun
verplichtingen na te komen.
Onder de impuls van zijn nieuwe voorzitster, Mevrouw HENNIQUIAU, heeft de ALE in Watermaal-
Bosvoorde op een gespecialiseerde advocaat een beroep gedaan om de situatie te analyseren en er concrete
oplossingen aan te brengen.
Onder het gevolg van deze initiatieven, heeft het ALE een omwerking van zijn statuten kunnen
ondernemen, het regelen van zijn publicaties in het Belgisch Staatsblad sinds 2005, de ontvangst van
nieuwe leden, met name van UCM en CSC, en kan zich voortaan op zijn taak concentreren.
 

5. Enkele cijfers

                                                                                                             
 2018     2019
Werklozen die onder de ALE voorwaarden vallen in WB 718 729
Werklozen die zijn ingeschreven als ALE in WB 144 125
Gepresteerde uren bij ALE in WB 19.322 19.788

De Raad neemt kennis.

Alexandre Dermine rappelle que les ALE sont un outil de l’emploi parmi d’autres et ont une mission
sociale pour les chômeurs de longue durée.  Le piège c’est de se satisfaire de ces missions et de ne pas
trouver une sortie active du statut de chômeur.  Ce qui pourrait être réalisé par l’ALE c’est un
accompagnement.  Il déplore la politique de la chaise vide des partenaires sociaux mettant à mal le
système et remercie les organisations qui sont venues pour débloquer la situation.  Il fait le constat qu’en
2019 il y a plus de chômeurs et moins d’accompagnement et demande quelles sont les politiques mises en
place pour accompagner les chômeurs.  Il demande si la commune travaille avec des ALE.
Philippe Desprez demande si des activités sont organisées pour maintenir le lien social.  Il pense entre
autre à des visites ou des collaborations avec la Vénerie.
Gabriel Persoons répond qu’en 2019 les sorties furent peu nombreuses du fait de l’arrivée d’une nouvelle
équipe et qu’il a fallu régler des problèmes structurels.  En ce qui concerne les activités avec la Vénerie, ce
n’est pas organisé mais cela peut être analysé pour la suite.
Le nombre de chômeurs entrants a augmenté mais le nombre de chômeurs inscrits a diminué.  Il va falloir
aller à la rencontre de plus de personnes.  Les moyens mis à disposition sont tout de même modestes,
Actiris finance 1 mi-temps.  Au niveau de la commune, elle emploie des ALE, le nombre sera
communiqué ultérieurement.
Joëlle M’Beka souhaite avoir des précisions quant au nombre maximum d’heures prestées.
Gabriel Persoons répond qu’il s’agit des heures prestées globalement, tous chômeurs confondus.
La Présidente propose, vu l’heure tardive et en fonction des volontés individuelles, de reporter certains
points à la séance prochaine.
Alexandre Dermine rappelle qu’il avait demandé de ne pas mettre les rapports des asbl avec une séance
normale du Conseil, précisément pour ne pas arriver à cette situation. Il accepte de transformer son
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interpellation en question écrite.
Victor Wiard dit ne pas vouloir reporter son interpellation et sa question, il avait également recommandé
de scinder les points en deux séances.
Alexandre Dermine herinnert eraan dat de PWA’s een werktuig van de werkgelegenheid onder andere is
met een sociale taak voor de werklozen van lange duur.  De valstrik is zich tevreden te stellen met deze
missies en geen actieve uitweg van het werkloze statuut te vinden.  Dat wat door de PWA’s zou kunnen
verwezenlijkt worden is een begeleiding.  Hij betreurt de lege politieke stoel van de sociale partners die het
systeem doen wankelen en bedankt de organisaties die de situatie gedeblokkeerd hebben.  Hij constateert
dat in 2019 er meer werklozen en minder begeleiding is en vraagt welke beleidsmaatregelen er worden
bepaald om de werklozen te begeleiden.  Hij vraagt of de gemeente met de PWA’s werkt. ?
Philippe Desprez vraagt of activiteiten worden georganiseerd om de sociale band te handhaven.  Hij denkt
onder andere aan bezoeken of samenwerking met la Vénerie.
Gabriel Persoons antwoordt dat in 2019 er weinig uitstappen waren ten gevolge van de komst van een
nieuw team was en dat men structurele problemen heeft moeten regelen.  Wat de activiteiten met la
Vénerie betreft, dat is niet georganiseerd maar dat kan in het vervolg geanalyseerd worden.
Het aantal instromende werklozen is gestegen maar het aantal ingeschreven werklozen is gedaald. Men zal
meer personen moeten ontmoeten. De ter beschikking gestelde middelen zijn toch bescheiden, Actiris
financiert 1 halftime.  Op het niveau van de gemeente, zij gebruikt PWA’s, het aantal zal later meegedeeld
worden.
Joëlle M’Beka wenst precieze informatie over het maximumaantal van gepresteerde uren.
Gabriel Persoons antwoordt dat het om de over het globaal genomen gepresteerde uren gaat, alle werklozen
door elkaar genomen.
De Voorzitster stelt voor, aangezien het late uur en in functie van de individuele wil, om bepaalde punten
uit te stellen tot de volgende zitting.
Alexandre Dermine herinnert eraan dat hij had gevraagd om de verslagen van VZW’s niet in een normale
zitting van de Raad te zetten, juist om niet in deze situatie te geraken. Hij stemt ermee in om zijn
interpellatie te veranderen in schriftelijke vraag.
Victor Wiard zegt zijn interpellatie en zijn vraag niet te willen uitstellen, had hij eveneens aanbevolen om
de punten op te splitsen in twee zittingen.

 

 

Activiteitsverslag 2019 - vzw La Vénerie - Presentatie: Joelle van den Berg.

Het Cultureel Centrum – La Vénerie schrijft geleidelijk zijn actie in het vooruitzicht van het contract-
programma 2020-2025. In de loop van 2019 heeft zij dus haar activiteiten zich zien diversifiëren. Drie
vooruitzichten komen op transversale manier naar boven uit haar actie: de ecologische transitie; het
rekenen met de toenemende polarisaties op het grondgebied van WB, spiegel van de maatschappij;
evenals de diversifiëring binnen haar governance, van haar team en het publiek namelijk in verband met
haar toetreding tot het keurmerk United Stages*.

* Dit keurmerk brengt meer dan 50 culturele instellingen bijeen in België die zich ingezet hebben
voor    de sociale rechtvaardigheid en migratie.

 
Wij nemen hierna snel de verschillende activiteiten gebieden van la Vénerie door en focussen ons op de
partneriaten die in 2019 aangegaan, die talrijk en gediversifieerd zijn geweest.
 
De Kunsten van het podium
La Vénerie stelt zich tot taak om een panel van voorstellingen op twee podia ’s voor te stellen, l’Espace
Delvaux en les Ecuries, en soms buiten haar muren, op gevarieerde domeinen: theater, circus, muziek -
klassiek en niet klassiek, jongeren publiek voorstelling, straatkunsten, verhalen... de selecties hebben ten
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doel een divers publiek te treffen, volwassenen en jongeren, en om banden met het gebied, de partners, de
burgers te creëren.
We merken op dat er aandacht is om de artiesten van de gemeente te valoriseren - amateurs of
professionelen  -evenals de podium projecten van de Ateliers la Vénerie (zoals Temps pis 2019).
Thematische en multidisciplinaire cycli, mede-oprichting met de partners, komen thematieken voeden.
Laat ons
de cyclus « Balance tes préjugés » vernoemen, geleid met de dienst Preventie en Sociale cohesie van WB,
waarin het spektakel “Moutoufs" een talrijk publiek lokte (687 personen in drie dagen) alsook « Le journal
de la grosse patate », die zich tot het jongsten richtte.
Partneriaten werden aangegaan met andere lokale actoren zoals le Chant des Cailles (theater « La
montagne »), le Gracq WB (ciné-concert « Tandem 66 »), de Academie van Muziek en de podium kunsten
van WB (Echo's: muziek en gedachten en voor het jongsten: het filharmonisch orkest van Luik), of nog
VZW Racontance die zijn 10 jaar vierde.
 
Laat ons ook de partneriaten met le théâtre de Poche noemen (« Ménopausées » gevolgd door een debat),
met les Midis de la poésie, met Pierre de Lune, podium centrum Jong Publiek, waarvan de voorstelling «
Hulul », of ook nog met Rainbow  House van Brussel, instantie die verschillende Franstalige en
Nederlandstalige LGBTQI+ verenigingen telt.
 
Verder ontwikkelt la Vénerie eveneens steun aan de creatie en heeft in verblijf 5 toneelgezelschappen
jongeren publiek ontvangen
 
In cijfers: 72 opvoeringen (in en buiten het CC) en bijna 8000 personen.
 
De Audiovisuele sector
De audiovisuele sector is de stichtende sector van la Vénerie die zich in de loop van deze 35 laatste jaren
heeft ontwikkeld. In dit verband merken wij op dat in november 2019, Manuel Diaz, bestuurder van de
bioscoop sinds 1993 zijn pensioen nam. De voortzetting werd door een erg jonge kandidate, Elsa
waargenomen, die ernaar zal streven een programmeringslijn te behouden met bevordering voor
kunstcinema en essaycinema, internationaal en zelfstandig.
Sinds altijd, zorgt de programmering ervoor een reeks wisselwerkingen met het publiek te ontwikkelen, de
associatieve wereld en de beroepswereld van de bioscoop.
Ciné-debatten symboliseren deze mazen van la Vénerie die, met organisaties zoals Amnesty international,
het Duo for a job, het Platform Palestina WB, het Pride-Festival en anderen, die de artiesten eren en de
thematieken rond de rechten van de mens en de migranten, het klimaat en de milieubescherming, de
afwijkingen van het néolibéralisme en de alternatieven.
Nog even aanhalen in 2019, de gebeurtenis « 100 ans du cinéma à WB », met Mirko Popovitch.
Activiteiten Verslag VZW la Vénerie 2019 - CC 24/11/2020 2
 
Enkele Cijfers:
 
De Ciné aperitieven, Ciné families, Ciné debatten, Ciné scholen: 66 films, een honderdtal voorstellingen
en
de ontvangst van meer dan 10.000 personen
 
Een twintigtal culturele voorstellingen (Toiles filantes et les Mardis de l’art); evenals het Festival Brussels
in love (13 films en 22 voorstellingen).
 
In het totaal: 17.800 toeschouwers
 
Ateliers la Vénerie
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Door het uitoefenen van artistieke praktijken, beogen les Ateliers Vénerie, Centrum van Expressie en
Creativiteit, beetje bij beetje voorwaarden te creëren voor beluisteren en beantwoorden op de veelvoudige
interpellaties van de maatschappij. Een bijzondere aandacht gaat naar de collectieve dimensie en de
opening voor deze die "dat het mindst kunnen ".
 
Jongeren (vooral) en minder jongeren zijn welkom op de wekelijkse ateliers en stages, die worden gegeven
in de zalen des Ecuries, rond de podium- en straatkunsten, beeldende kunsten en de culinaire kunsten,
wetenschap, van breiwerk of Ontwaken en bewustzijn.
Om deze activiteiten te leiden, zijn er talrijke medewerkingen met artiesten en gezelschappen en actoren
van WB. Laat ons het netwerk van de Bibliotheken en ludotheken van WB aanhalen, met wie de Wijk
krant (2)                « morgen samenwonen » werd gecoproduceerd en einde seizoen Air(e) de fête gevierd.
Laat ons nog diverse samenwerkingen met het OCMW aanhalen : de voorstelling «de kersenboomgaard»,
een creatie die zich destijds inschreef met de senioren residentie van het OCMW en l’école de la Clairière;
een avond georganiseerd rond de huisvesting en met diverse diensten van de gemeente; het draaien van een
film « wonen in W-Bosvoorde » ; of ook nog de culinaire ateliers...
De cijfers: meer dan 3500 personen nemen deel aan ateliers (16), uren van het verhaal (28), stages (6),
voorstellingen (9) of de andere acties (100tal samenkomst acties, Air de fête, geluidsmeditaties
kalligrafie...).
 
Cultuur-school
Sinds meer dan twintig jaar brengt « L’Art à petits pas », klassen kinderen van WB en aangrenzende
gemeenten
ertoe om, de taal te begrijpen, te gebruiken en te experimenteren, gedragen door eigentijdse artiesten door
voorstellingen, bezoeken aan tentoonstellingen of ateliers van artistieke expressie. Een dag rond een
voorstelling over de dekolonisatie heeft het mogelijk gemaakt om klassen van het secundair te ontmoeten.
Het samenwerkingsdispositief, LABO, sinds 2017 opgesteld, tussen scholen, bibliotheken, cultureel
Centrum, de buitenschoolse en de numerieke school hebben door gemeenschappelijke ateliers en projecten
voortgezet kunnen worden.
Cijfers: meer dan 3300 getroffen kinderen
 
Bemiddeling
Teneinde op de inzet te antwoorden in zijn contract programma bepaald, heeft la Vénerie het team
versterkt door Estelle aan te werven niet alléén om L’Art à petits pas voort te zetten, maar ook om
middelbare scholen voorstellen te ontwikkelen, met meer zorg om het associatief weefsel te knopen. Er
worden initiatieven geleid met Artikel 27 (voorstel van een activiteit in de ontdekking pass); een
fotoproject met het Huis van de Jongeren om de Vénerie kranten te illustreren; het project/installatie in de
openbare ruimte getiteld « Appel d ’air » die de gebruikers van Douche flux samenbrengt, de Schaarbeekse
kinderen, de inwoners van WB, een kleuterklas, residenten van de séniorie, teneinde het woord op te halen
en een dialoog te openen rond migratie.
 
Thematische gebeurtenissen en Cycli
In 2019 heeft de derde uitgave van het seizoen opening Feest van la Vénerie plaatsgevonden voor
samenkomst van zijn publiek en de ontdekking van een verscheidenheid van activiteiten.
De cyclus « balance tes préjugés », waarover wij al hebben gesproken, heeft voorgesteld een week
spektakels, besprekingen, projecties en een seminarie die de actoren van de gemeente bijeenbrengen te
houden.
Het "Pride" festival om te degenderen, werd georganiseerd gedurende een week in samenwerking met
Rainbow house en Transkids, die voorstellingen, projecties, ateliers verenigt, en met de LGBTQI+
gemeenschap.
Uiteindelijk een thematische week « Ademt », die voorstelling verbindt, ballade, bespreking-debat,
gezellige momenten rond de band tussen sociale- en ecologische rechtvaardigheid georganiseerd met de
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Dienst Transitie
Verslag activiteit VZW la Vénerie 2019 - CC 24/11/2020 3 gemeente, ULB, de dienst van armoede
bestrijding de onzekerheid en de sociale uitsluiting, ATD Vierde-Wereld, Huis van de jongeren en
anderen.
Halen wij nog aan de rol van la Vénerie in de voorbereiding van het Zinneke, die zijn 20 jaar in 2020 zal
vieren
op het thema « Au loup ! », aan de kanten van 11 andere Bosvoordse partners. Maar zoals voor talrijke
projecten
voorzien in 2020, kon zij zoals voorzien niet doorgaan door de pandemie.... Wij zullen er nog eens over
spreken.
 
Begroting
Het Culturele Centrum van WB, VZW  la Vénerie, bedraagt 23 werknemers 16,05 VTE, naast een
twintigtal contractuele medewerkers, vier PWA-werkgelegenheden en 3 vrijwilligers
De begroting 2019 is van 1.270.000 euro waarvan 917.000 euro voor de lonen en sociale lasten d.w.z 72%.
De resultatenrekening presenteerde een gering tekort van 3.000 € in 2019, met in de balans belangrijke
toegewezen middelen (209.000€) en een uitgestelde winst (83.540€)

Het punt wordt verdaagd.

 

 

 

Personeel
 

Reglement betreffende de aanwerving en de bevordering van het personeel - Wijziging.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 119 van de Nieuwe gemeentewet;
Gelet op het reglement voor de aanwerving en bevordering van het personeel dat op 15.10.2019 door de
Gemeenteraad is goedgekeurd;
Overwegende dat artikel 50 van genoemd reglement onder bepaalde voorwaarden voorziet in de
mogelijkheid van bevordering zonder onderzoek voor het personeel van de niveaus E en D ;
Overwegende dat deze mogelijkheid in de huidige formulering beperkt is tot arbeiders;
Overwegende dat deze beperking leidt tot ongelijke behandeling van arbeiders en andere
personeelscategorieën; dat daarom het woord "arbeiders" moet worden geschrapt om deze mogelijkheid
open te stellen voor andere personeelscategorieën;
Gelet op het protocolakkoord vastgesteld in vergadering van het bijzonder overlegcomité dd. 16.11.2020;
Op voorstel van het College;
BESLUIT
Artikel 50 van het reglement voor de aanwerving en bevordering van het personeel als volgt te wijzigen:
Artikel 50. De gemeenteraad kan bijzondere afwijkende voorwaarden voor het personeel toepassen:

De personeelsleden Niveau E kunnen onder de volgende voorwaarden zonder examen tot
technisch adjuncten niveau D worden bevorderd:

minstens 12 jaar niveauanciënniteit hebben bij het gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde;

over de vermelding “gunstig” beschikken bij de laatste periodieke evaluatie;

• 

• 
• 
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geen enkele tuchtsanctie vermeld zijn in het persoonlijk dossier, tenzij deze is doorgehaald;

in de twee jaar voorafgaand aan de promotie niet het voorwerp zijn van een disfunctionering
procedure fase 2.

De personeelsleden Niveau D kunnen onder de volgende voorwaarden zonder examen tot
technisch assistent niveau C worden bevorderd:

minstens 12 jaar niveauanciënniteit hebben bij het gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde;

over de vermelding “gunstig” beschikken bij de laatste periodieke evaluatie;

geen enkele tuchtsanctie vermeld zijn in het persoonlijk dossier, tenzij deze is doorgehaald;

in de twee jaar voorafgaand aan de promotie niet het voorwerp zijn van een disfunctionering
procedure fase 2

EN

van het bezit van een diploma dat toegang geeft tot het niveau C zoals bepaald in de algemene
aanwervingsvoorwaarden.

OF

een functie uitoefenen met een competentieprofiel met betrekking tot niveau C.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
27 stemmers : 27 positieve stemmen.

 

 

Toekenning van consumptiecheques aan personeel dat in het kader van zijn beroepsactiviteiten in
het bijzonder is blootgesteld aan het risico van de COVID-19-pandemie.

De Gemeenteraad,
Gelet op de artikelen 117 en 119 van de Nieuwe gemeentewet;
Gezien zijn beraadslaging van 1 april 1996 tot vaststelling van de bezoldigingsregeling van het
administratieve, technische en arbeidspersoneel en zijn daaropvolgende wijzigingen, waarvan de laatste
dateert van 17 oktober 2017;
Gezien het feit dat de COVID-19 pandemie, die al enkele maanden woedt, hoge eisen stelt aan het
gemeentepersoneel;
Overwegende dat de volgende categorieën van personeel in het kader van hun beroepsactiviteiten bijzonder
blootgesteld zijn geweest aan het risico, d.w.z. personeel dat is blijven werken in een omgeving die
bevorderlijk is voor de circulatie van het virus: personeel van de begraafplaats, de conciërge van het
gemeentebestuur en het onderhoudspersoneel van de lokalen;
Aangezien ook andere categorieën van personeel zijn blootgesteld, maar in mindere mate, aan het risico in
de loop van hun professionele activiteiten, namelijk het personeel van de Dienst Demografie (Bevolking en
Burgerlijke Stand), de Gemeenschapswachters die bezoekers ontvingen bij de ingang van het
gemeentehuis, en de Dienst voor Openbare Netheid;
Gezien het voorstel van het Directiecomité om consumptiecheques voor een bedrag van 300 EUR toe te
kennen aan personeelsleden van de eerste categorie en 150 EUR aan personeelsleden van de tweede

• 
• 

• 

• 

• 
• 
• 

• 

• 
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categorie die tijdens de periode van lockdown (van 18.03.2020 tot 18.05.2020) zijn blijven werken;
Overwegende dat het College op 09.11.2020 met dit voorstel heeft ingestemd;
Gezien het protocolakkoord dat in vergadering van het bijzonder overleg comité van 16.11.2020 is
vastgesteld;
BESLUIT

Goedkeuring van de toekenning van consumptiecheques ten bedrage van 300 EUR aan het
personeel van de begraafplaats, de conciërge van het gemeentebestuur en het onderhoudspersoneel
van de lokalen die tijdens de periode van lockdown zijn blijven werken;

Goedkeuring van de toekenning van consumptiecheques ten bedrage van 150 EUR aan het
personeel van de dienst Demografie, de Gemeenschapswachters en de dienst Openbare Netheid die
tijdens de periode van lockdown zijn blijven werken.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
27 stemmers : 27 positieve stemmen.

Alexandre Dermine demande quand les chèques seront octroyés au personnel.
Olivier Deleuze dit qu’on va les délivrer le plus rapidement possible.
Florence Lepoivre demande quelle durée de validité auront les chèques.  Seront-ils prolongeables s’il y a
reconfinement ?
Olivier Deleuze répond qu’ils seront valables jusqu’en juin 2021 et qu’une éventuelle prolongation de
validité dépendra du fédéral.
Alexandre Dermine vraagt wanneer de cheques aan het personeel zullen toegekend worden.
Olivier Deleuze zegt dat men ze zo snel mogelijk zal uitreiken.
Florence Lepoivre vraagt welke geldigheidsduur de cheques zullen hebben.  Zullen zij verlengd worden in

geval van 2de lockdown?
Olivier Deleuze antwoordt dat zij geldig blijven tot in juni 2021 en dat een eventuele geldigheid verlenging
zal afhangen van federaal.

 

 

 

Secretariaat
 

Brussels Buurt- en Preventieplan 2020 - Overeenkomst.

De Raad,
Gezien de artikelen 117 en 118 van de Nieuwe Gemeenschapswet;
Gelet op de Ordonnantie van de Regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 16 juli 2020
betreffende het Brusselse Preventie- en Nabuurschapsplan voor het jaar 2020.
Gezien de op 12 november 2020 ontvangen kennisgeving van de toekenning van een subsidie van
532.100,00 euro aan de gemeente Watermaal - Bosvoorde voor de realisatie van de projecten in het kader
van de uitbreiding van het Brussels Buurt- en Preventieplan voor het begrotingsjaar 2020.
Deze subsidie is opgenomen in begrotingsartikel 300/332-02.
BESLUIT
Instemmen met de ondertekening van de overeenkomst die de voorwaarden regelt voor de toekenning door
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van de subsidie van 532.100,00 euro met betrekking tot het Brussels
Buurt en Preventieplan voor het jaar 2020.

• 

• 
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
27 stemmers : 27 positieve stemmen.

 

 

Overeenkomst tussen de vzw Leven te Watermaal-Bosvoorde en de gemeente Watermaal-
Bosvoorde.in het kader van het Brussels Buurt- en Preventieplan 2020.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
27 stemmers : 27 positieve stemmen.

 

 

Inerpellatie van dhr. Victor WIARD betreffende de blauwe zone.

Iedereen is op de hoogte van de gezondheidsmaatregelen genomen door de federale en regionale regering.
Deze maatregelen hebben als doel om onze sociale contacten tot het strikte minimum te verminderen en
om ons uit te nodigen tot de grootste waakzaamheid.
Een van de punten die uit de nieuwe getroffen maatregelen voortvloeit is de aansporing tot het telewerk.
Thuis werken zodra dat mogelijk is, is voortaan verplicht. Het is dus meer dan waarschijnlijk dat een groot
deel van de bevolking van Watermaal-Bosvoorde zich vanaf nu het grootste deel van de tijd weer thuis
bevindt.
 
De gemeente van Watermaal-Bosvoorde telt 14 blauwe zones, hetgeen impliceert om zijn schijf alle 2 uur
te veranderen op straf van boete of om over een bewonerskaart te beschikken. Derhalve geen problemen
voor de bewoners zult zeggen? Niet helemaal...
In werkelijkheid, wonen talrijke mensen vlakbij deze blauwe zones zonder precies in de straten
gedomicilieerd te zijn die in blauwe zones zijn. Zij kunnen dus niet van een bewonerskaart genieten terwijl
zij soms op 50 of 100m van een blauwe zone wonen. Maar wij weten allen dat in stad, het gewoon is zijn
auto op enkele minuten loopafstand van zijn woning te parkeren. Talrijke personen moeten dus tot aan hun
voertuig gaan alle 2 uur om hun schijf te veranderen, dat het hun zint of niet. Niet duidelijk wanneer men
te midden van een online vergadering... is
 
Ziehier dus mijn vraag: 
-Wat is uw positie in deze kwestie?

 
 
Extra vragen :
- Worden er momenteel boetes opgelegd voor het parkeren van voertuigen zonder bewonerskaart
en/of geldige parkeerschijf in de 14 blauwe parkeerzones van onze gemeente?
- Zo niet, is de bevolking dan geïnformeerd? En hoe?
- Is het personeel van de gemeentelijke inspectie heringedeeld en met welk doel?

De Raad neemt kennis.

Victor Wiard dit être déçu de devoir intervenir à une heure aussi tardive.
Jean-François de Le Hoye répond.
« Tout d’abord, permettez-moi de vous préciser que le but des zones bleues n’est pas de faire entrer de
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l’argent dans les caisses communales. Les zones bleues sont là pour gérer des problèmes de stationnement
dans des quartiers bien précis, souvent à la demande des riverains.
Les modalités de stationnement à Watermael-Boitsfort découlent des objectifs du Plan Communal de
Mobilité. Watermael-Boitsfort se singularise par le fait que seules des zones bleues sont mises en place.
Les spécificités de la commune permettent l’application de ce « régime » unique, sans horodateurs chers à
Franquin. Le territoire communal est couvert par 12 (et pas 14) zones bleues relativement peu étendues
numérotées de 1 à 14 (les zones 7 et 11 ont été supprimées). Ces zones bleues règlent le temps
d’occupation des emplacements en voirie ou dans le parking sous la galerie Keym. Cela représente environ
25% - 30% de la totalité des emplacements en voirie.
Dans les zones concernées, cette solution semble répondre globalement aux attentes des riverains. Par
exemple, les habitants proches des bureaux ne subissent plus les nuisances liées à la présence de voitures
ventouses. Les commerçants profitent d’une rotation accrue, en particulier, sur la place Keym et dans le
parking sous la galerie Keym où la carte de riverain ne s’applique pas. Les quartiers jouxtant des zones
bleues dans d’autres communes ne sont plus envahis par les véhicules de personnes se rendant dans ces
zones.
A noter également que selon le code de la route, changer son disque toutes les deux heures n’est pas
autorisé. Après la période de stationnement, le véhicule doit être déplacé.
Deuxièmement, à propos de la pandémie, les deux vagues de contamination sont gérée d’une manière
différente. En effet, les mesures prises pour cette seconde vague ne sont pas celles qui ont été prises lors de
la première vague. Lors de la première vague, un lockdown total a été imposé. Pendant ce lockdown, tous
les déplacements non essentiels étaient interdits. Ce qui n’est pas le cas actuellement. Lors de la première
vague, la décision régionale (pas communale) de supprimer la perception des redevances de stationnement
avait pour but de limiter les déplacements des agents constatateurs. Nous ne sommes donc pas dans le
même scénario.
Comme vous le soulignez, avec les mesures sanitaires, le télétravail a pris une ampleur sans précédent. Il
est fort probable que cette forme de travail va se pérenniser au-delà de la seconde vague et même au-delà
de l’épidémie. Il faut donc l’appréhender de façon structurelle et pas temporaire. Dans la grande majorité
des cas, le télétravail se fait à domicile.  Si ce domicile se trouve dans une zone bleue, les personnes
concernées peuvent donc se procurer une carte de riverain.
A ce jour, nous n’avons reçu qu’une seule demande d’annulation de redevance invoquant comme motif le
télétravail de la part d’une personne n’habitant pas la commune et qui avait décidé de s’installer chez un
ami pour le confinement. Le service Finance n’a pas annulé la redevance et lui a communiqué la liste des
rues en zones bleues afin qu’il puisse stationner son véhicule en dehors d’une zone bleue.
Par ailleurs, le service Finance a également reçu une demande de la part d’une personne disant être en
quarantaine suite à un test COVID positif. Le service Finance a demandé un justificatif du test positif et la
personne ne s’est plus manifestée.
Il est donc difficile de prévoir des exceptions dans le règlement pour les personnes qui justifieraient une
exemption de la redevance par le télétravail. En effet, quel est le justificatif qui pourrait être demandé pour
prouver le télétravail a eu lieu au moment et sur le lieu de la perception de la redevance ?
Ces exceptions créeront certainement un sentiment d’injustice pour les riverains qui ont payé leur carte de
riverain ou qui étaient demandeurs de cette zone bleue ou avec les indépendants qui travaillent à domicile.
Elles ne nous semblent donc pas souhaitables ».
Victor Wiard zegt teleurgesteld te zijn zo laat in de avond te moeten tussenkomen.
Jean-François de Le Hoye antwoordt .
« In eerste instantie, laat mij toe u te verduidelijken dat het doel van de blauwe zones niet is,  geld in het
laadje van de gemeentekassa te krijgen. De blauwe zones zijn er om parkeerproblemen in wel bepaalde
wijken te beheren, vaak op verzoek van de bewoners.
De parkeerprocedures in Watermaal-Bosvoorde vloeien voort uit de doelstellingen van het Gemeenteplan
van Mobiliteit. Watermaal-Bosvoorde onderscheidt zich door het feit dat uitsluitend de blauwe zones
worden ingesteld. De specificiteit van de gemeente laat de toepassing toe van dit enige « régime », zonder
dure parkeerautomaten. Het gemeentegebied omvat 12 (en niet 14) blauwe zones betrekkelijk klein
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genummerd van 1 tot 14 (de zones 7 en 11 zijn afgeschaft). Deze blauwe zones regelen de tijd van
bezetting van de plaatsen op wegennetten of in de parking onder de Keym-galerij. Dat vertegenwoordigt
ongeveer 25% - 30% van het geheel van de plaatsen.
In de betrokken zones, schijnt deze oplossing over het geheel genomen aan de verwachtingen van de
bewoners te antwoorden. Bijvoorbeeld, de inwoners kort bij de kantoren ondergaan niet meer de hinder in
verband met de aanwezigheid van langdurige geparkeerde auto's. De handelaars profiteren van een snellere
omwenteling, in het bijzonder, op de Keym-plaats en in de parking onder de Keym-galerij waar de
bewonerskaart niet van toepassing is. De naburige wijken aan blauwe zones in andere gemeenten, worden
niet meer overspoeld door de voertuigen van personen die zich naar deze zones begeven.
Eveneens, valt op te merken dat volgens het verkeersreglement, alle twee uur zijn schijf veranderen niet
wordt toegestaan. Na de parkeerperiode, moet het voertuig verplaatst worden.
Ten tweede met betrekking tot de pandemie, worden de twee golven van besmetting op een andere wijze
beheerd. Effectief, zijn de maatregelen die voor deze tweede golf zijn getroffen, niet degenen die bij de
eerste golf werden getroffen. Bij de eerste golf, werd een totale lockdown opgelegd. Tijdens deze
lockdown, waren alle niet- essentiële verplaatsingen verboden. Dat wat momenteel niet het geval is. Bij de
eerste golf, de regionale beslissing (niet de gemeente) om de parkeerretributies af te schaffen had ten doel
de verplaatsingen van de constaterende agenten te beperken. Wij zitten dus niet in hetzelfde scenario.
Zoals u er op drukt, met de gezondheidsmaatregels, heeft het telewerk een omvang genomen zonder
precedent. Het is erg waarschijnlijk dat deze vorm van werk zich na de tweede golf en zelfs na de epidemie
zal verderzetten. Men moet het dus beschouwen op structurele en niet op tijdelijke wijze. In de grote
meerderheid van de gevallen, komt het telewerk thuis tot stand. Als de woonplaats zich in een blauwe zone
bevindt, kunnen de betrokkenen zich dus een bewonerskaart aanschaffen.
Tot nu toe hebben wij slechts één verzoek tot nietigverklaring van retributie ontvangen dat als reden het
telewerk van een persoon aanvoert die niet in de gemeente woont en dat had besloten om bij een vriend
tijdens de lockdown te logeren. De dienst Financiën heeft de retributie niet geannuleerd en hem de lijst van
de straten in blauwe zones meegedeeld opdat hij zijn voertuig zou kunnen parkeren buiten een blauwe
zone.
Voorts heeft de dienst Financiën eveneens een vraag van een persoon ontvangen die zegt in quarantaine te
zijn na een positieve COVID-test. De dienst Financiën heeft een certificaat van de positieve test gevraagd
en de persoon heeft niet meer gereageerd.
Het is dus moeilijk om uitzonderingen te voorzien in de regeling voor de personen die een vrijstelling van
de retributie door het telewerk zouden rechtvaardigen. Immers welk is het certificaat dat zou kunnen
gevraagd worden dat het telewerk heeft plaatsgevonden op het moment en op de plaats van de perceptie
van de retributie?
Deze uitzonderingen zullen zeker een onrechtvaardigheidsgevoel creëren voor de bewoners die hun
bewonerskaart hebben betaald of die vragende partij waren van deze blauwe zone of zelfstandigen die thuis
werken. Zij lijken ons dus niet wenselijk ».

 

 

Interpellatie van mevrouw Laura SQUARTINI betreffende inzameling van huishoudelijk afval.

Afgelopen april heeft deze raad gestemd over een verordening betreffende de inzameling van huishoudelijk
afval, waarbij starre vuilnisbakken verplicht worden gesteld.
 
Zeven maanden later wil ik de balans opmaken van de maatregel en er meer informatie over verkrijgen:
 

    het aantal starre bakken verdeeld over deze periode.

    verdelingen (communicatie, ophaling, leveringen)

• 
• 

64/69Gemeenteraad - 24.11.2020 - Openbaar register



    verzoeken om uitzonderingen (aantal en aard)

    eventuele klachten

    van controles

    van de interventies van de reinigingsdienst

    de mogelijke mening van Net Brussels

De Raad neemt kennis.

Cathy Clerbaux répond
« Merci pour votre interpellation qui m’a permis de faire le point, 6 mois après le vote du règlement, sur
l’obligation d’utiliser des poubelles rigides pour les déchets alimentaires, et ceci afin de limiter les
nuisances liées aux sacs déchirés sur la voie publique. Comme déjà indiqué précédemment ces nouvelles
dispositions ont été mises en place avec l’accord enthousiaste de BXL-Propreté, pour qui le travail est
facilité car moins de sacs sont éventrés.
Comme vous l’aurez sans doute constaté, les rues sont plus propres depuis quelques mois. En effet, avec le
Service nous avons estimé qu’environ la moitié des ménages sont maintenant équipés de poubelles rigides.
Une partie d’entre eux n’ont pas attendu l’obligation pour s’équiper, mais étant donné que les poubelles
sont distribuées gratuitement, la distribution organisée par le Service Prévention-Propreté connait un grand
succès.   
D’après nos décomptes, entre 2013 et 2017, quand la commune les vendait à 11 euros, 326 poubelles
noires ont été achetées. Entre janvier 2018 et mai 2019, quand elles sont devenues gratuites, 697 poubelles
ont été distribuées. Ensuite depuis que leur usage est devenu obligatoire, et qu’on a multiplié les actions de
communication à ce sujet, entre mai 2019 et le 20 novembre 2020, 2139 poubelles noires et 2008
poubelles orange ont été distribuées.
Pour rappel, ces distributions sont organisées lors de permanences hebdomadaires, les mercredis après-
midi et les vendredi matins, et aussi, - et ce sont ces actions-là qui fonctionnent le mieux -, les agents se
déplacent dans les quartiers pour des distributions locales. Encore quelques chiffres : lors de la distribution
Place Keym, 300 noires et 189 orange ont été données aux habitants, au Dries c’était 202 et 127, et aux
Archiducs (malgré l’organisation Covid un peu compliquée) 192 noires et 125 orange. Les gens sont très
contents et les agents prévention-propreté en profitent pour leur donner des recommandations de quoi faire
et ne pas faire.
Par ailleurs nous avons aussi fait 35 livraisons personnalisées pour les personnes plus âgées ou
handicapées qui ont fait la demande. A la suite de commentaires reçus de personnes isolées ou avec des
petits ménages, nous avons aussi diversifié la taille des poubelles, nous proposons maintenant des
poubelles noires de 80 litres et de 50 litres.
Étonnamment, peu de personnes jusqu’à présent ont fait des demandes de dispense : on en a comptabilisé
4 : 3 dames âgées et une dame handicapée.  
Pour tenir compte du fait que beaucoup de zones sont maintenant équipées mais que l’information n’est
pas bien arrivée dans certains quartiers, des actions spécifiques sont prévues. Ceci n’inclut pas les quartiers
comme Dries ou Logis-Floréal, où les assistants sociaux disposent aussi de stock de poubelles qu’ils
distribuent à la demande ou quand des nouveaux habitants s’installent. Mais quand nous plaçons sur une
carte les ménages déjà équipés et pas, on voit qu’il y a encore « des trous dans la raquette ». A partir de
janvier nous allons organiser des actions directement aux endroits identifiés ».
Laura Squartini a fait le constat que dans certains quartiers les poubelles étaient attachées à la boîte aux
lettres et pas systématiquement rentrées.  Comment la commune gère-t-elle ce problème ?
Cathy Clerbaux dit être au courant de cette pratique, pour l’instant on ne fait rien tant que la poubelle ne
gêne pas le passage, on ne contrôle pas on est plutôt en mode prévention.  L’action pour l’instant c’est
d’équiper un maximum de ménages. On verra dans un second temps en fonction de l’évolution de la
situation.
Cathy Clerbaux antwoordt

• 
• 
• 
• 
• 

65/69Gemeenteraad - 24.11.2020 - Openbaar register



39

« Bedankt voor uw interpellatie die me heeft toegelaten om de stand van zaken op te maken, 6 maanden na
de stemming van de regeling over de verplichting om starre vuilnisbakken voor de voedselafvalstoffen te
gebruiken, en dit ter beperking van de hinder in verband met de verscheurde zakken op de openbare weg.
Als reeds tevoren aangegeven werden deze nieuwe beschikkingen met geestdriftige toestemming van
BXL-Net opgesteld, voor wie het werk is vergemakkelijkt want minder zakken zijn opengescheurd.
Zoals u het waarschijnlijk zult vastgesteld hebben, zijn de straten schoner sinds enkele maanden. Effectief
met de Dienst waren wij van mening dat ongeveer de helft van de huishoudens nu zijn voorzien met starre
vuilnisbakken. Een deel onder hen hebben niet op de verplichting gewacht om zich ermee uit te rusten,
maar aangezien de vuilnisbakken gratis worden verdeeld, heeft de verdeling door de Dienst Preventie-
Netheid georganiseerd, een groot succes gekend.  
Volgens onze rekening, tussen 2013 en 2017, wanneer de gemeente ze aan 11 euro verkocht, werden er
326 zwarte vuilnisbakken gekocht. Tussen januari 2018 en mei 2019, wanneer zij gratis zijn geworden,
werden 697 vuilnisbakken verdeeld. Vervolgens sinds hun gebruik verplicht is geworden en dat men de
communicatieacties daaromtrent heeft vermenigvuldigd, tussen mei 2019 en op 20 november 2020
werden, 2139 zwarte vuilnisbakken en 2008 oranje vuilnisbakken verdeeld.
Ter herinnering, deze verdelingen zijn georganiseerd tijdens de wekelijks permanenties, de woensdag
namiddag en de vrijdag voormiddag, en eveneens, - en het zijn deze acties die het best werken -,  de
agenten verplaatsen zich in de wijken voor plaatselijke verdelingen. Nog enkele cijfers: bij de Keym Plaats
verdeling, 300 zwart en 189 oranje werden aan de inwoners gegeven, aan de Dries bedroeg het 202 en 127,
en aan de Aartshertogen (ondanks de een beetje ingewikkelde Covid organisatie) 192 zwart en 125 oranje.
De mensen zijn zeer tevreden en de agenten preventie-netheid profiteren ervan om hun aanbevelingen te
geven wat waar te doen en wat niet.  
Voorts hebben wij eveneens 35 verpersoonlijkte leveringen gedaan voor de oudere personen of
gehandicapten, die de aanvraag hebben gedaan. Na ontvangst van commentaar van  geïsoleerde personen
of met kleine huishoudens, hebben wij eveneens de omvang van de vuilnisbakken gediversifieerd, wij
stellen nu zwarte vuilnisbakken van 80 liter en 50 liter voor.
Verbazingwekkend hebben weinig personen tot hiertoe vrijstellingsverzoeken ingediend: men heeft er 4
geteld : 3 oude dames en een gehandicapte dame. 
Om rekening te houden met het feit dat vele zones nu zijn uitgerust maar dat de informatie in bepaalde
wijken niet goed is aangekomen, zijn specifieke acties voorzien. Dit sluit de wijken als Dries of Logis-
Floréal niet in, waar de maatschappelijke werkers eveneens over een voorraad vuilnisbakken beschikken
die zij op vraag verdelen of wanneer er zich nieuwe inwoners vestigen. Maar wanneer wij op een kaart de
reeds uitgeruste huishoudens en niet-uitgeruste plaatsen, zien wij dat er « nog gaten zijn ». Vanaf januari
gaan wij acties organiseren direct op de geïdentificeerde plaatsen ».
Laura Squartini heeft de constatering gedaan dat in bepaalde wijken de vuilnisbakken aan de
brievenbussen werden vastgemaakt en niet systematisch werden binnengenomen.  Hoe beheert de
gemeente dit probleem?
Cathy Clerbaux zegt op de hoogte zijn van deze praktijk, momenteel doet men niets niet zolang de
vuilnisbak de doorgang niet belemmert, men controleert niet men is eerder preventie modus.  De actie
momenteel is, een maximum huishoudens uit te rusten. Men zal in tweede instantie in functie van de
evolutie van de situatie zien.

 

 

Interpellatie van dhr. Alexandre DERMINE betreffende Axa - Royale Belge.

Enkele maanden geleden vroeg een gekozen lid van de gemeenteraad u naar de toekomst van de
voormalige Axa - Royale Belge site.
 
U antwoordde dat de verkoop medio november werd verwacht. U kondigde ook een gemengd project aan
(huisvesting op de bovenste verdiepingen en culturele, sportieve en commerciële activiteiten op de
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onderste verdiepingen).
 
We ontdekten via de pers een presentatie van het project, geschat op 100m€ aan investering.
 
Dus mijn vragen zijn als volgt:
 

    Kunt u ons informeren of de verkoop is afgerond ?

    Bent u op de hoogte van de exacte inhoud van het project (vooral wat betreft de oppervlakte) ?

    Het lijkt erop dat de woonfunctie van het project is uitgesloten. Klopt dit ? Zo ja, weet u de
redenen hiervoor ?

    Wat is a priori het oordeel van de gemeente over het ingediende project ?

    Heeft u contact opgenomen met het consortium om de door de gemeente gewenste functies te
bespreken ?

    Is er ten slotte al een vergunning ingediend ? Zo ja, wanneer begint het raadplegingsproces ?

Het punt wordt verdaagd tenzij een schriftelijk antwoord wordt ontvangen.

 

 

Mondelinge vraag van dhr Victor WIARD om de vrouwenmoordenmotie op te volgen.

In december 2019 heeft de gemeente Watermaal-Bosvoorde zich in een unaniem goedgekeurde motie
uitgesproken voor de strijd tegen geweld tegen vrouwen en voor de erkenning van vrouwenmoorden.
Enkele maanden later heeft de Raad unaniem zijn engagement bevestigd door middel van een motie tegen
geweld binnen de familie, met name in de context van de coronavirusepidemie.
 
Kunt u in dit verband en bijna een jaar later een eerste beoordeling geven van de acties die binnen de
gemeente zijn uitgevoerd? Kunt u ons ook informeren over de geplande acties en het tijdschema voor de
uitvoering ervan?
 

Het punt wordt verdaagd tot de gemeenteraadzitting van januari 2021.

Victor Wiard demande le report au Conseil de janvier.
Victor Wiard vraagt uitstel naar de Raad van januari.

 

 

Mondelinge vraag van dhr Alexandre DERMINE over Covid-19: situatie op ons grondgebied en
gemeentelijke initiatieven.

Op dit moment beleven we de tweede - hopelijk de laatste - piek van de Covid-19-pandemie. Om de
evolutie van de situatie in onze gemeente beter te begrijpen, zou ik u de volgende vragen willen stellen: 
 
Vanuit een gezondheidsperspectief: 
- Wat is de situatie bij het gemeentepersoneel en de OCMW's?

• 
• 
• 

• 
• 

• 
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- Wat is de situatie in de gemeenschappelijke structuren (scholen, rusthuizen...).
- Plant de gemeente nieuwe initiatieven (promotie van Coronalert bij het personeel, gemeenschappelijk
testcentrum, ...)?
 
Veiligheidsperspectief : 
- Hoeveel Covid-delicten zijn er geregistreerd?
 
Economisch oogpunt :   
- Wat is de situatie met betrekking tot de lokale consumptiecheque ?
- Zijn er, gezien de aanhoudende crisis, nieuwe initiatieven gepland? 
 
Sociaal oogpunt: 
- Hoeveel mensen zijn er financieel gesteund door het OCMW?
- Welke initiatieven zijn gepland om het isolement te bestrijden?
 
Aangezien mijn vragen niet uitputtend zijn, staat het u vrij, beste collega's, om alle andere informatie die u
relevant acht mee te delen, zodat de Raad er nota van kan nemen.

 

Het punt wordt verdaagd. Alexandre Dermine wenst een echt debat, hij vraagt dat men hem de antwoord
elementen verstuurt die reeds werden voorbereid en aan het College gevraagd om een punt in te dragen in
de volgende Raad om een inventaris van de situatie te maken.

 

 

Actualiteitsvraag van Victor Wiard betreffende Eugene Keym's FB account.

Victor Wiard vraagt of de Facebook account Eugène Keym dat de promotie van de handel doet van de
gemeente afhangt.  Is het een particuliere of openbare groep?
Hang Nguyen antwoordt dat het niet over een gemeente initiatief gaat en dat zij geen enkel idee heeft wie
achter dit account zit.

De Raad neemt kennis.

 

 

Actualiteitsvraag van Alexandre Dermine over een inbraak in de garages van de Keymplein.

Alexandre Dermine heeft kennis gehad van een inbraak in de kelders van de Keym-plaats en vraagt of deze
kelders van het eigendom van de gemeente zijn.
Jean-François de Le Hoye antwoordt negatief.

De Raad neemt kennis.

 
Opheffing van de zitting om 21:00
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De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Voorzitster,

Cécile Van Hecke

 

69/69Gemeenteraad - 24.11.2020 - Openbaar register


	1.Activiteiten uitgevoerd in 2019 in kader van het regionaal Plan van Preventie en Nabijheid
	Regionale prioriteit 1. Preventie van de polarisatie en bestrijding van radicalisering
	Regionale prioriteit 2. Zichtbare aanwezigheid in de openbare ruimtes
	Regionale prioriteit 3. Bemiddeling van conflicten in de openbare ruimtes
	Regionale prioriteit 4.  Bestrijding van het school afhaken
	Regionale prioriteit 5. Preventie en bestrijding van de verslavingen

	2.Activiteiten verwezenlijkt door het Project sociale Cohesie (PCS) Drie Linden
	Publiek
	Opening naar het plaatselijke milieu
	Activiteiten
	Beleidsorganen
	Statutaire bepalingen
	Activiteiten 2019
	Conclusies




